
 

 

 

ПРОТОКОЛ №14 

 На 30 септември 2024г (понеделник) от 13 30 часа в Ритуалната 

зала на Община Дряново се проведе заседание на Общински съвет – Дряново, 

свикано от Председателя на Общинския съвет на основание чл.23 ал.4 т.1 и 

чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

(Покана с изх.№08-00-22/27.09.2024г). 

Присъстваха:  

1. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

Общинските съветници: 

2. Антоанета Александрова Ставрева 

3. Владимир Петков Ванев 

4. Иван Ненов Марев 

5. Любомир Цветанов Йорданов 

6. Михаил Константинов Ганчев 

7. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

8. Николай Иванов Минчев 

9. Пламен Николаев Обрешков 

10. Преслава Димитрова Йонкова 

11. Светослав Димитров Минчев 

12. Тихомир Димитров Трифонов 

От заседанието отсъства един общински съветник: 

13. Александър Кръстинов Македонски (Уведомително писмо) 

Присъстваха още: 

 Трифон Панчев - кмет на Община Дряново 

 Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново 

 Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Служители на ОбА-Дряново, докладчици по материалите от дневния ред 

 Адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново 

Тодор Георгиев – Добър ден, уважаеми г-н Панчев, уважаемо ръководство на 

Община Дряново - г-н Ангелов, г-жо Джеджева, г-н Йорданов – секретар на 

Община Дряново! Уважаеми колеги, днес, на 30-ти септември, откривам 14-

тото редовно заседание на Общински съвет – Дряново. Уважаеми съграждани, 

виждам че имаме наши гости в сесията, която излъчваме на живо на 

официалната страница на Община Дряново, добър ден на всички! 

Ще започна с… „Поради неотложни причини днес няма да мога присъствам на 

сесия. Александър Македонски“. /Писмо с вх.№08-00-22 от 30.09.2024г, 

получено на ел. поща: „Здравейте колеги, Поради неотложни причини днес 

няма да мога да присъствам на сесията. С уважение, А. Македонски“/ Адв. 

Евгени Попов всеки момент ще дойде. Така че имаме кворум от 12 човека и 

можем да открием заседанието. 

На основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация откривам 14-тото редовно заседание днес, на 30 

септември, в понеделник, в 13:30 часа в Ритуалната зала на Община Дряново 

при следния проект за дневен ред, колеги, който ви е предоставен пред вас, с 

31 точки. Кметът тази сутрин ни помоли, и главният архитект, е минало през 

Общинска администрация, за включване с още една точка в дневния ред. 
(Предложение на Кмета на Община Дряново с вх.№3-04-31-1/30.09.2024г 

относно: Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 
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устройствен план - план за регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за ПИ с 

идентификатор 23947.35.200 по КККР на гр. Дряново, във вр. с искане от 

„ФЕНИКС 7ДК“ ЕООД)  

Ако имате някакви въпроси по дневния ред? Т.е. 31 точки и една точка – 

предложение за включване, моля да го коментирате. Г-н Панчев. 

Трифон Панчев – Да. Благодаря, г-н Георгиев! Допълнителната точка, която 

сме включили днес е вече е разглеждана от общински съвет, но се променя 

капацитета на съоръжението, което иска да се изгради. Става дума за…фирмата 

беше „Феникс 7ДК“, а става въпрос за Доника. /Доника Киселкова – управител 

на „Феникс 7ДК“, гр. Дряново/ Беше пуснала инвестиционно предложение за 

фотоволтаична централа - да се изгради за цеха, който работи. Сега всъщност 

намаля капацитета на съоръжението. И затова си позволихме да го вкара ме 

тая сутрин, тъй като то така или иначе вече веднъж е разглеждано, одобрено е, 

сега просто намаляваме капацитета. Та затова молбата ми е да го допуснем 

допълнително. А по така предложения дневен ред, искам да изтегля три от 

точките. Ако нямате против, да го направя сега – предварително. Двете точки, 

които касаят наредбата за определяне на местните такси и допълнението към 

Наредба 1 във връзка с казуса с безстопанствените кучета. Както се разбрахме 

на комисии, ще преразгледаме предложенията за глоби и за такси, които ще 

бъдат намалени съобразно това, което се разбрахме на комисиите. Но ви 

предлагам да гледаме тези две точки на следващата сесия, с оглед и без това 

натоварената програма и дългият дневен ред за днешния ден, като 

предварително все пак за гражданите да заявя, че това което се разбрахме по 

време на комисиите е таксата за куче да бъде в размер на петдесет лева, а пък 

съответно глобата да бъде в размер на хиляда лева, в случай че не бъде 

регистрирано или кастрирано куче. Като идеята е Общината да заплаща за 

регистрация, чипиране, кастриране и всичките тези манипулации, които се 

извършват, за да можем да внесем някакъв ред в безстопанствените кучета, 

тъй като проблемът е сериозен. Като разбира се имаме един месец, в който да 

получим и допълнителни предложения от граждани, неправителствени 

организации и т.н. в тази връзка.. Та това са точки 3-та и 4-та, които ще 

изтегля. И следващата точка, която изтеглям е т.6-та, която касае проектът по 

Програма „Околна среда“. Тъй като към днешна дата получихме информация, 

че стойността, за която можем да кандидатстваме е значително по-малка от 

тази за която е подготвен проектът, и съответно ще трябва да бъде 

преразгледано инвестиционното предложение, за да видим какво е възможно и 

какво има смисъл в рамките на бюджета, който е възможен да се кандидатства. 

И на следваща сесия - или през тази, или през следваща календарна година, 

тъй като се очаква да има два приема по тази програма, но това ще го изясним 

с колегите в Общинска администрация и когато има вече повече информация, 

ще ви представим информация и на вас. Това е. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Панчев! Други предложения, колеги? Не 

виждам такива. Извинявайте, г-жа Юмерова, заповядайте! 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Председател! Аз само искам 

да попитам – в тази точка, която е допълнителна към материалите, всъщност не 

виждам предложение за решение в текста т.е. ние какво ще гласуваме? 

/Предложение за включване в дневния ред с вх.№3-04-31-1 от 30.09.2024г 

относно: Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за ПИ с 

идентификатор 23947.35.200 по КККР на гр. Дряново (Във вр. с искане от 

„ФЕНИКС 7ДК“ ЕООД) - Първоначално на общинските съветници са 

предоставени копия само на предложението за ПУП-ПРЗ за ПИ с идентификатор 

23947.35.200 по КККР на гр. Дряново, без придружаващото го предложение с 

проект за решение от Кмета на Община Дряново./ 
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Радослава Вълкова – Нямате го като копие. Но иначе е за одобряване на 

задание и този проект. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Няма го разпечатано? 

Радослава Вълкова – Да. Да. Иначе го има. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря! 

Радослава Вълкова – На електронни пощи пратих самото предложение в 12 

часа. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Нали съгласно изменението на правилника 

за работата на общински съвет от Общинска администрация трябва да ни 

предоставят копия. 

Радослава Вълкова – Ами те са предоставили копия от ПУП-а. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Добре. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Други въпроси? 

Трифон Панчев – Още веднъж се извиняваме! Пак казвам – с оглед 

инвестиционното намерение, е разумно да го разгледаме днес. Благодаря! 

/Предходното решение на ОбС-Дряново е Решение №807 от Протокол №77 от 

28.04.2023г ОТНОСНО: 17. Искане за допускане изработване на проект за 

частично изменение на подробен устройствен план - план за регулация и 

застрояване (ЧИ на ПУП-ПРЗ) за ПИ 23947.35.20 в м. „Матея“, гр. Дряново, 

общ. Дряново (вх.№ОБА3-04-7/18.04.2023г) /Във вр. с искане на „Феникс 7ДК“ 

ЕООД/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново./ 

Тодор Георгиев – Добре. За включване в дневния ред на тази точка. Моля 

който е съгласен, влизаме в режим на гласуване – за включване в дневния ред: 

Дванайсет „ЗА“, „Против“, „Въздържали се“ – няма. Благодаря ви! 

Изтегляне на трите точки по предложение на Кмета. Моля, който е съгласен… 

Радослава Вълкова – Те не се гласуват. 

Тодор Георгиев – Моля? 

Радослава Вълкова – Той си ги оттегля вносителя. 

Тодор Георгиев – Да. Тогава анблок целият проект на дневния ред, които 

стават общо 29 точки, като нали последната е предложението на Кмета – става 

29-та точка, тъй като отпадат три. Който е съгласен с така направеното 

предложение за дневния ред на Общински съвет – Дряново, моля да гласува: 

ЗА – дванадесет. Против – няма. Въздържал се – няма. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

2. Предложение от Временна комисия към ОбС-Дряново относно: 

Утвърждаване на носителите на общинска стипендия „Архимандрит 

Максим Райкович” за дряновски ученици и студенти за учебната 

2024/2025 година (вх.№08-01-31/29.08.2024г) 

Докладва: Любомир Йорданов – председател на Временната комисия 

за подбор и номиниране на носители на стипендията „Архимандрит 

Максим Райкович“ за дряновски ученици и студенти. 

Становище: ПК „ОКБИД“; ПК „ФИПКОП“. 
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3. Даване на съгласие за отпускане на временна безлихвена помощ на 

НЧ „Развитие-1869“ (вх.№61-00-104-1/16.09.2024г) /Във вр. с 

изпълнение на проект „Изграждане на декор-стена за катерене“/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „МДСТ“; ПК „ОКБИД“. 

4. Удостояване на Маргрета Григорова със званието ПОЧЕТЕН 

ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО (вх.№08-01-35/18.09.2024г) 

Вносител: Александър Македонски – общински съветник. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

5. Удостояване на Антон Николов Антонов със званието „Почетен 

гражданин на Дряново“ (вх.№08-01-33/18.09.2024г) 

Вносители: инж. Светослав Минчев, Тихомир Трифонов, Николай 

Минчев, Пламен Обрешков и Любомир Йорданов - общински съветници 

от КП „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

6. Удостояване на Дончо Николаев Дончев със званието „Почетен 

гражданин на Дряново“ (вх.№07-00-102/18.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

7. Удостояване на инж. Веселин Стоименов Кръстев със званието 

ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН на гр. Дряново (вх.№08-00-21/24.09.2024г) 

Вносители: Надежда Киселкова-Юмерова и Антоанета Ставрева - 

общински съветници от Коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

8. Удостояване на д-р Тодор Тодоров и д-р Тодор Бахчеванов със 

званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО – посмъртно (вх.№22-00-

1248-1/27.09.2024г) /Във вр. с предложение от Инициативен комитет с 

вх.№22-00-1248 от 24.09.2024г/ 

Вносител: Тодор Георгиев – председател на Общински съвет – Дряново 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

9. Отнемане званието „Заслужил гражданин на Дряново“, с което Валери 

Кирилов Димитров е бил удостоен (вх.№08-01-34/18.09.2024г) 

/Решение №405 от Протокол №43 от 28.09.2021г на ОбС-Дряново за 

удостояване с почетно звание/ 

Вносители: инж. Светослав Минчев, Тихомир Трифонов, Николай 

Минчев, Пламен Обрешков и Любомир Йорданов - общински съветници 

от КП „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

10. Отчет за изпълнението на бюджета на Община Дряново за 2023г 

(вх.№07-01-549-1/04.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

11. Отчет за изпълнението на бюджета на Община Дряново към 

30.06.2024г (вх.№07-00-100/16.09.2024г) 



Протокол №14 на Общински съвет – Дряново от 30.09.2024г. 

Стр. 5 от 57 

 

 

 

 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

12. Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на 

обект: „Доставка на комбинирано детско съоръжение в ДГ „Детелина“, 

гр. Дряново“ (вх.№07-00-92/04.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ“. 

13. Разместване на кредити по бюджета на КСУВХ Дряново и обектите, 

включени в разчета на капиталовите разходи за 2024г (вх.№26-00-39-

1/10.09.2024г) /Във вр. с предложение от Директора на КСУВХ/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

14. Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024 г. на 

обект: „Закупуване на моторна коса“ (вх.№07-00-96/10.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“. 

15. Поемане на дълг, направен по реда на Закона за общинския дълг 

(вх.№07-00-101/17.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“. 

16. Даване на съгласие за продажба на сграда - частна общинска 

собственост, в която са разположени два броя общински жилища, 

находящи се в гр. Дряново, ул. „Ген. Николай Столетов“ №24 (по 

предложение с вх.№22-00-941-2 от 30.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

17. Отдаване под наем на земеделска земя от ОПФ на територията на 

Община Дряново и утвърждаване на годишно наемно плащане 

(вх.№07-00-97/10.09.2024г) /Отдаване под наем на свободни 

земеделски земи - ниви/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

18. Отдаване под наем на земеделска земя от ОПФ на територията на 

Община Дряново и утвърждаване на годишно наемно плащане 

(вх.№07-00-98/10.09.2024г) /земи от остатъчния общински поземлен 

фонд/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

19. Съгласие за отдаване под наем на част от имот - частна общинска 

собственост и определяне на месечна наемна цена (вх.№22-00-1158-

1/12.09.2024г) /Във вр. със заявление от д-р Д. Хаберман за наемане 

на кабинет №218 в сградата на Поликлиниката/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“; ПК „ФИПКОП“. 

20. Определяне на начална тръжна пазарна цена на имот - частна 

общинска собственост, представляващ: УПИ V от кв.1 по плана на с. 

Соколово, общ. Дряново, заедно с построената в него Масивна сграда 

(Кметство, детска градина и сладкарница) (вх.№58-00-137-

2/19.09.2024г) /Във вр. с Решение №203 от 22.08.2024г/ 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

21. Прекратяване на съсобственост, чрез продажба на 58/2720 идеални 

части от УПИ XXVIII-234 - за „жилищни нужди“ от кв.31 по плана на с. 

Янтра, общ. Дряново. Определяне на пазарна цена за продажба на 

58/2720 идеални части от УПИ XXVIII-234 за „жилищни нужди“ от 

кв.31 по плана на с. Янтра, общ. Дряново (вх.№22-00-

982/19.09.2024г) /Във вр. с Решение №211 от 22.08.2024г и Заявление 

от Иван Бобев/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

22. Даване на съгласие за дарение на имот - частна общинска 

собственост, представляващ Поземлен имот с идентификатор 

23947.501.1108 по КК на гр. Дряново. Даване на съгласие за 

придобиване на имоти частна собственост чрез дарение, както следва: 

Поземлени имоти с идентификатори 23947.501.399, 23947.501.400 и 

23947.501.401 по КК на гр. Дряново (вх.№07-00-105/26.09.2024г) 

/Поземлени имоти в гр. Дряново, ж.к. „Априлци“, собственост на 

Община Дряново и на Титка Пацирева и Мариана Джелатова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

23. Откриване на процедура за отдаване под наем, определяне на месечна 

наемна цена и конкурсни условия за Поземлен имот с идентификатор 

36751.501.269 по КК на с. Керека, с площ 54 м2, заедно с построената 

в него сграда с идентификатор 36751.501.269.1, с площ 54 м2 , с 

предназначение „Постройка на допълващо застрояване“ (вх.№07-00-

104/25.09.2024г) /Казан в с. Керека/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

24. Предварително съгласие за разделяне на ПИ с идентификатор 

14458.1.141 и на ПИ с идентификатор 14458.154.3 по КККР на с. 

Ганчовец, общ. Дряново. (вх.№07-00-103/25.09.2024г) /Във връзка с 

осигуряване на транспортен достъп до Подстанция „Дряново“/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

25. Одобряване на проект за частично изменение на подробен устройствен 

план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ I от кв.27а по 

регулационния план на гр. Дряново, общ. Дряново (вх.№3-38-24-

6/16.09.2024г) /Във вр. с Решение №140 от 30.04.2024г на ОбС-

Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

26. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

подземно водопроводно отклонение за захранване на УПИ II от кв. 4 

по плана на с. Керека, общ. Дряново (вх.№3-04-29-1/24.09.2024г) 

/Във вр. със заявление на „ВИКРА БИЛД“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 
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27. Искане за допускане изработване на проект на частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на 

ПУП-ПРЗ) за УПИ I-448 от кв.64 по плана на с. Маноя, общ. Дряново 

(вх.№3-04-30/25.09.2024г) /Във вр. с искане на „Керека Холидей“ 

ООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

28. Допускане изработване на проект за частично изменение на подробен 

устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ V-173 от 

кв.30 по регулационния план на с. Скалско, общ. Дряново (вх.№3-04-

32/25.09.2024г) /Във вр. с искане на „ПИ ДИ АР СЪРВИС“ ЕООД/  

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”. 

29. Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за ПИ с 

идентификатор 23947.35.200 по КККР на гр. Дряново (вх.№3-04-31-

1/30.09.2024г) /Във вр. с искане от „ФЕНИКС 7ДК“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Изтеглени материали от Вносителя преди гласуване на дневния ред за  

заседанието на Общински съвет – Дряново /на основание чл.113 от Правилника 

за организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация - Дряново/: 

 Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, 

приета с Решение №42 от Протокол №4/28.01.2008г на Общински съвет 

– Дряново (вх.№07-00-94/09.09.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет 

на Община Дряново. Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК 

„ОбАОбРС“. (Материалът е включен като т.3 в проекта за дневен ред). 

 Допълнение на Наредба №1 за спазване на обществения ред в Община 

Дряново, приета с Решение №220 от Протокол №19/28.01.2009г на 

Общински съвет – Дряново (вх.№07-00-93/09.09.2024г) Вносител: 

Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. Становище: ПК „ОбАОбРС“; 

ПК „ЗСДЖН“; ПК „ФИПКОП“. (Материалът е включен като т.4 в проекта 

за дневен ред). 

 Решения във връзка с кандидатстване на Община Дряново по процедура 

BG16FFPR002-2.003 „Мерки за изграждане, разширяване и/или 

надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими отпадъци“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на 

Програма „Околна среда“ 2021-2027 год. (вх.№04-00-55-1/25.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. Становище: ПК 

„ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ”. 

(Материалът е включен като т.6 в проекта за дневен ред). 
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ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

Тодор Георгиев – Първа точка в дневния ред. Откривам заседанието по 1-ва 

точка – „Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани“. Заповядайте! 

Апостол Матев, заповядайте! Добър ден, добре дошли! 

Апостол Матев – Добър ден! Не искам да вземам думата преди общинските 

съветници. Във връзка с изтеглената точка за кучетата, по какъв начин ще 

установявате кои кучета са кастрирани, кои кучета са регистрирани и т.н.? 

доколкото знам няма общинска полиция тука, каквато има в много, много, 

много – поне 90 малки общини в страната. Предполагам, че ще упълномощите 

някакъв орган? Не чух по тоя въпрос. 

Трифон Панчев – Г-н Матев, напълно сте прав. По Наредба 1 има трима 

служители в момента, на Общината, които отговарят и съответно пишат 

предписания и актове, като идеята е съвместно с тях при проверките да 

ангажираме и колегите от полицията, тъй като бюджета на Община Дряново не 

позволява да направим общинска полиция. Поради тази причина при 

проверките ще ползваме колегите от полицията. Идеята е следната - след като 

променим наредбите - за таксите и глобите, да дадем един 6-месечен период, в 

който гражданите самостоятелно и доброволно да кастрират кучетата си, но 

паралелно на това Общинска администрация, заедно с кметските наместници 

по малки населени места и колегите, които отговарят по Наредба 1, ще 

започнат обходи по къщи, вилни зони, имоти, така че да можем всеки един от 

гражданите да го помолим първо доброволно да регистрира кучето си и след 

изтичане на шест месечния срок всеки един който е отказал или не го е 

направил вече ще носи отговорност. Т.е. да не кажат: „Вие тука искате тук 

искате да ни глобявате и насила да ни карате да си кастрираме кучетата“, не, 

таксата, ако не ти е кастрирано кучето ще е 50 лв, но тогава ти си длъжен да 

му сложиш чип, за да може във всеки един момент, като хванем това куче на 

улицата, да знаем на кой е и след това да го глобим заради това, че си е 

пуснал кучето на улицата. Та по Наредба 1 има хора, които ще обикалят 

съвместно с полицията. Това е. Ако имате други въпроси? 

Тодор Георгиев – И само да добавя, че всяко едно куче вече ще бъде 

маркирано и по това ще го познавате, по маркера, който ще бъде разчетен по 

номера, на кого е и т.н. Но да добавя, че като имаме такова заседание в 

общински съвет, ще Ви се обадим, ще Ви поканим да присъствате и да вземете 

участие в този дебат. Виждам че имате добри предложения, за което Ви 

благодаря. Толкова по тази точка, защото ние ще го коментираме следващия 

месец. 

Апостол Матев – Първият въпрос, по който исках да взема отношение, г-н 

Панчев сам ми напомни, щях да го забравя. В предизборната кампания най-

злободневният въпрос какъв е – търговията с гласове. Тази търговия с изборни 

гласове е квалифицирана като икономическо престъпление на първо място и 

след това вече минава в…извинявам се, да не говоря във Вашата област. Това 

вече го знаете много добре ………… И в тая връзка къде са съвместните действия 

на Общината с полицията? И най-важният въпрос – защо няма сектор 

„Икономическа полиция“ в Дряново вече трета година? 

Трифон Панчев – Икономическа полиция има към Областна дирекция на 

полицията в Габрово. Мисля че има ресорен служител, който отговаря за това в 

Районното в Дряново. Но ако имате някакъв конкретен сигнал, който искате да 

подадем, сега е моментът да ни го кажете, ние ще го препратим по 



Протокол №14 на Общински съвет – Дряново от 30.09.2024г. 

Стр. 9 от 57 

 

 

 

 

компетентност и на Областна дирекция „Полиция“ и на министъра на 

вътрешните работи. Така че ако имате някаква конкретна информация за хора, 

които извършват изборна търговия, дайте ни някакви сведения, ние ще поемем 

ангажимента да препратим сигнала. 

Апостол Матев – Прекъснахте ме. Има сигнали от различни избори, има и от 

сегашни. 

адв. Евгени Попов – Къде са сигналите? 

Тодор Георгиев – Не, не. Идеята на Апостол Матев е да има в Дряново 

служител към полицията, ако можем да окажем съдействие, но това не е наша 

работа. 

Апостол Матев – Това е нещо, г-н Георгиев, което го е имало дълго време и… 

Тодор Георгиев – И сега го няма. 

Апостол Матев – Сега. По сигналите в Габрово не се реагира. Не се реагира. И 

ако сега ме подтиквате да посоча с пръст, които всички ги знаете кои са, и 

веднага повдигане на обвинения в оня параграф за набеждаване. 

Трифон Панчев – Ето Вие сам отговаряте на въпроса къде е проблема! 

Проблемът е, че когато посочим с конкретен сигнал, че лице хикс извършва 

определени действия, полицията извършва проверка и не установява нищо. И 

след като не установи нищо, лицето срещу което е подаден сигнала, пуска 

сигнал за набеждаване. На миналите избори пуснахме конкретен сигнал за 

нарушения и след 40 минути дойдоха и направиха обиск на лицето, което е 

подало сигнала! Не на лицето, което извършва нарушения, а на лицето, което 

подаде сигнала му беше направен демонстративен обиск и му обискираха 

колата! Така че проблемът с полицията, той не е само в Дряново, за съжаление 

навсякъде е така. Но пак ви казвам, ако зависеше от мен, аз знам кои са 

хората от общината, които ги правят тия работи, ще ги затворя в мазето на 

Общината да ги държим един месец и като минат изборите да ги пуснем. Само 

че не е като едно време. Едно време така се решаваха проблемите, полицията 

беше полиция. 

Апостол Матев – Значи въпросът е законодателен, това исках да чуя… 

Трифон Панчев – Да, да. 

Апостол Матев – И много моля заместник-кметовете, когато граждани ги 

търсят, айде ще говоря от свое име – никой не си вдига телефона! Нито да ми 

кажат как се ползват по предназначение …………, нито по други въпроси! 

Казахте, че сте обследвали всички опасни дървета и след няколко дена падна 

едно дърво! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Матев, за това че сте загрижени и че 

идвате тук! Колеги, по 1-ва точка има ли някакви изказвания? Не виждам 

такива. Втора точка в дневния ред. 

/Апостол Матев напуска залата/ 
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ПО ТОЧКА ВТОРА 

Предложение от Временна комисия към ОбС-Дряново относно: 

Утвърждаване на носителите на общинска стипендия „Архимандрит 

Максим Райкович” за дряновски ученици и студенти за учебната 

2024/2025 година (вх.№08-01-31/29.08.2024г). 

Докладва: Любомир Йорданов – председател на Временната комисия за 

подбор и номиниране на носители на стипендията „Архимандрит 

Максим Райкович“ за дряновски ученици и студенти. 

Любомир Йорданов – Всички комисии подкрепиха така направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тази точка? Не виждам. Обсъдихме 

достатъчно в заседание на постоянните комисии. Обикновено мнозинство и 

преминаваме в режим на гласуване. Който е съгласен с така направеното 

предложение, моля да гласува: ЗА – дванадесет. Против – няма. Въздържал се 

– няма. Приема се предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №224 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с III.1.2. от Глава първа и Глава втора на 

Правилника за стипендия „Архимандрит Максим Райкович” за дряновски 

ученици и студенти и решение на Временната комисия за подбор и номиниране 

на носители на стипендията от 22.08.2024г, Общински съвет – Дряново 

утвърждава: 

1. Павел Пенчев Колев – ученик в СУ „Максим Райкович“,  гр. Дряново, 

за носител на стипендия „Архимандрит Максим Райкович” за 

ученици за учебната 2024/2025 година. 

2. Гергана Ивелинова Дечева - студентка в Медицински университет – 

Плевен, за носител на стипендия „Архимандрит Максим Райкович” 

за студенти за учебната 2024/2025 година. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Даване на съгласие за отпускане на временна безлихвена помощ на НЧ 

„Развитие-1869“ (вх.№61-00-104-1/16.09.2024г) /Във вр. с 

изпълнение на проект „Изграждане на декор-стена за катерене“/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново 

Трифон Панчев – Във връзка с инвестиционно намерение на Народно 

читалище „Развитие“ и възможността за кандидатстване по проект за 

изграждане на стена за катерене предлагаме на Общински съвет да ни даде 

разрешение да отпуснем безвъзмездно заем, който да бъде върнат в рамките на 

календарната година. В случай, че това не се случи, най-вероятно ще искаме 

удължаване на срока. Към момента подобна транзакция сме направили с 

другото градско читалище. И в тази връзка ми се иска да ви кажа, че това е 

последния път, в който правим нещо подобно, защото Общината се превърна в 

банка и в края на годината - заради проекти, по които Общината е 

кандидатствала и други лица, които сме подпомогнали към момента, имат да ни 
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възстановяват по общински и частни проекти над осемстотин хиляди лева. И 

заради това в момента пускаме фонд „ФЛАГ“, пускаме заем към Общинска 

банка или не знам коя банка - ще го отпусне, за да можем в крайна сметка да 

имаме оборотни пари. Какъв е проблемът? Проблемът е, че по принцип тия 

заеми, след като се отчетата проектите, в нормална държава се възстановяват 

в рамките на календарния месец, в нашата държава чакаме по една година да 

ни възстановят парите. И понеже това коства много нерви и труд на Общината, 

не конкретно заради нещо взаимоотношения между Читалищата и Общината, 

просто ви казвам, че наистина сложно е за счетоводството, местни данъци и 

такси. Тъй като вече го направихме веднъж за едното Читалище, предлагаме 

сега да го направим и за Читалище „Развитие“, но занапред просто ще ги 

помоля да търсят финансови инструменти, с които те да се ангажират, защото в 

момента Общината трябва да взима заем. Другото което е – залагат се едни 

срокове, които карат Общината да изпада в ………… няма да влизам в 

конкретика, и пак казвам – не става дума заради Читалище „Развитие“, по-

скоро заради опита, който имаме вече по предния такъв проект, който сме 

финансирали. Та това е. Ако има въпроси и питания, сме насреща. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Тъй като г-

н Александър Македонски отсъства, ще помоля г-н Светослав Минчев да 

докладва от името на комисиите. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И трите комисии приемат 

направеното предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ“ 

приема направеното предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси, колеги, имате ли? Не виждам. Преминаваме в 

режим на гласуване. 

Антоанета Ставрева – Ние с Пламен си правим отвод. 

Тодор Георгиев – Благодаря ви за коректността! Преминаваме в режим на 

гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева Самоотвод 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков Самоотвод 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

След направен самоотвод от 2-ма общински съветника, гласували ЗА – 10; 

ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 
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След проведено обсъждане и гласуване, при направен самоотвод от двама 

общински съветника, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа ПРОТИВ и нула гласа 

ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №225 

На основание чл.21 ал.1 т.10, чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация: 

1. Общински съвет - Дряново дава съгласие за предоставяне на 

безвъзмездна временна финансова помощ на НЧ „Развитие-1869“ - гр. Дряново, 

в размер до 70 000,00 лв от бюджета на Община Дряново за 2024г, която да 

бъде използвана от читалището за разплащане на дължимите от него суми на 

изпълнителите, по реализация на проект: „Изграждане на декор-стена за 

катерене“ по Договор № BG06RDNP001-19.560-004-C01/18.01.2024г. 

2. Възлага на кмета на Община Дряново да подпише Договор с НЧ 

„Развитие-1869“ гр. Дряново, който да урежда сроковете, обезпечаването и 

начина на възстановяване на предоставената финансова помощ. 

3. НЧ „Развитие-1869“ да възстанови предоставената финансова помощ 

на Община Дряново най-късно до края на бюджетната 2024г. 

4. Възлага на кмета на Община Дряново да осъществява контрол, 

относно разходването на предоставените средства. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Удостояване на Маргрета Григорова със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН 

НА ДРЯНОВО (вх.№08-01-35/18.09.2024г) 

Вносител: Александър Македонски – общински съветник. 

Тодор Георгиев – Вносител е Александър Македонски, който днес отсъства. 

Предложението мина през комисии. Преминаваме към становищата на 

постоянните комисии. Моля г-н Любомир Йорданов – председател на 

„Образование, култура, библиотечна и информационна дейност“, да докладва 

от името на всички постоянни комисии. 

Любомир Йорданов – Всички постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси и изказвания по 

тази точка - четвърта? Не виждам такива. Девет гласа, поименно. И влизаме в 

режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 
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7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №226 

На основание чл.21, ал.1, т.22 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.52 ал.1, чл.53 т.3 и чл.57 ал.1 от Наредбата за 

символите, почетните знаци, отличията и почетните звания на Община 

Дряново, Общински съвет - Дряново удостоява Маргрета Григорова със 

званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО за изключителните ù постижения 

в областта на науката и дейността за утвърждаване престижа на Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА 

Удостояване на Антон Николов Антонов със званието „Почетен 

гражданин на Дряново“ (вх.№08-01-33/18.09.2024г) 

Вносители: инж. Светослав Минчев, Тихомир Трифонов, Николай 

Минчев, Пламен Обрешков и Любомир Йорданов - общински съветници 

от КП „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“. 

инж. Светослав Минчев – Колеги, в комисии разгледахте това предложение, 

започнати с него. Мисля че няма какво повече да добавя. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Отново председателя на Постоянна комисия 

„Образование, култура, библиотечна и информационна дейност“ г-н Любомир 

Йорданов да докладва от името на всички постоянни комисии. 

Любомир Йорданов – Всички постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси към тази точка? Не 

виждам такива. Девет гласа, поименно. И преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 
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7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №227 

На основание чл.21 ал.1 т.22 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.52 ал.1 и чл.57 ал.1 от Наредбата за символите, 

почетните знаци, отличията и почетните звания на Община Дряново, Общински 

съвет – Дряново удостоява Антон Николов Антонов със званието „Почетен 

гражданин на Дряново“ за изключителните му заслуги в областта на културата, 

обществената дейност и утвърждаване на престижа на община Дряново в 

страната и чужбина. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА 

Удостояване на Дончо Николаев Дончев със званието „Почетен 

гражданин на Дряново“ (вх.№07-00-102/18.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Ще помоля г-жа Джеджева да докладва. 

Диляна Джеджева – Уважаеми общински съветници, както бе представено и 

на комисиите, Дончо Дончев е изявен художник, дряновец, който, 

коментирахме и тогава, не е пропускал в своите изяви да спомене своя 

произход, своя град . И по повод 50-тата му кръгла годишнина тази година, по 

повод редицата международни участия които има, предлагаме на Общински 

съвет – Дряново да даде съгласие за удостояване на Дончо Николаев Дончев 

със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Джеджева! Г-н Любомир Йорданов - 

председателя на Постоянна комисия „Образование, култура, библиотечна и 

информационна дейност“, моля да докладвате от името на всички постоянни 

комисии. 

Любомир Йорданов – Всички постоянни комисии приемат така направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси към тази точка? Не 

виждам такива. Девет гласа, поименно. И преминаваме в режим на гласуване в 

тази точка. 

Поименно гласуване: 
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1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №228 

На основание чл. 21, ал.1, т. 22 от ЗМСМА и чл. 52, ал. 1 и чл. 57, ал. 1 

от Наредбата за символите, почетните знаци, отличията и почетните звания на 

Община Дряново, Общински съвет - Дряново удостоява Дончо Николаев Дончев 

със званието „Почетен гражданин на Дряново“ за изключителните му заслуги в 

областта на културата, обществената дейност и утвърждаване на престижа на 

община Дряново в страната и чужбина, както и във връзка с неговата 50-та 

годишнина. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА 

Удостояване на инж. Веселин Стоименов Кръстев със званието 

ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН на гр. Дряново (вх.№08-00-21/24.09.2024г) 

Вносители: Надежда Киселкова-Юмерова и Антоанета Ставрева - 

общински съветници от Коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Уважаеми колеги, общински съветници, 

нашето предложение е мотивирано от факта, че г-н Веселин Кръстев е един от 

основните инвеститори в града през последните 25 години, най-големият 

работодател на територията на Община Дряново, отделил повече от осемдесет 

милиона лева в модернизиране на „Инструментален завод Динамика“. Както 

знаете последната му придобивка е тенис корта, който предстои да се открие 

следващата седмица. Винаги е бил в подкрепа и е работил с местните – като 

училище „Рачо Стоянов“, както и за тенис корта с дряновския тенис клуб - ще 

има съвместна инициатива за преференциални условия на дряновски таланти. 

За това предлагаме на вашето внимание да гласувате инж. Веселин Стоименов 

Кръстев във връзка с неговия 80-годишен юбилей, който предстои през месец 

декември, да го удостоим със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО. Ако 

г-жа Ставрева иска нещо да добави? 
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Антоанета Ставрева – Не. Аз направих устно предложение и поех ангажимент 

към г-н Минчев да оставя това предложение за следващата година, но аз се 

присъединявам към това, което направихме заедно с теб. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Колеги, от името на всички постоянни комисии, г-н 

Любомир Йорданов - председателя на Постоянна комисия „Образование, 

култура, библиотечна и информационна дейност“, моля да докладва. 

Любомир Йорданов – Не всички комисии приеха това предложение. 

„Младежки дейности“ и „Устройство на територията“ не приеха предложението. 

ФИПКОП, „Култура и образование“ и „Общинска администрация“ приеха 

предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” не 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” не 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Йорданов! Колеги, имате ли въпроси и 

изказвания към тази точка? Не виждам такива. Преминаваме в режим на 

гласуване в тази точка. За протокола - девет гласа, поименно, в 7-ма точка 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Въздържам се 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев Въздържам се 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ПРОТИВ 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 8; ПРОТИВ – 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 3. 

Радослава Вълкова – Осем „За“, един „Против“, трима въздържали се т.е. 

няма девет гласа. 

Тодор Георгиев – Не се приема предложението. 

Любомир Йорданов – Извинявам се, може ли да кажа само думи? 

Тодор Георгиев – Заповядайте! 

Любомир Йорданов – Попаднахме в такава ситуация заради недобрата 

комуникация между групите съветници. Аз все пак смятам, че е редно, ако 

може да се прегласува, и нека да подкрепим предложението, защото все пак, 

някак си, смятам, че това не е предложение, което би довело до някакъв минус 

за общината. Това е, напротив, нещо, някаква заслуга на даден човек. Това е 

мое мнение. Аз на комисиите не го подкрепих, но сега го подкрепям, заради 

това. Така че, ако все пак колегите си променят мнението, можем да го 
прегласуваме. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Имаме предложение за прегласуване. 

Любомир Йорданов – Може ли да вземем почивка пет минути? 
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/разговори в залата/ 

Цветан Йорданов  - Не си я обявил още. Не сте започнали процедурата. 

Тодор Георгиев – Пет минути почивка. Благодаря ви! 

/след почивката/ 

Тодор Георгиев – Колеги, продължаваме заседанието. Процедура по 

предложението за прегласуване на тази точка за удостояване на инж. Веселин 

Кръстев със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО. Ако има други 
изказвания? Не виждам такива. 

Радослава Вълкова – Не може да има. Гласувайте. Изказвания няма – 
гласувате. 

Съветници – Преминаваме към гласуване. 

Тодор Георгиев – Преминаваме към гласуване, да. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ПРОТИВ 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ПРОТИВ 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 9; ПРОТИВ – 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

Тодор Георгиев – Девет „За“, двама „Против“, един „Въздържал се“ – приема 
се предложението в 7-ма точка. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 9 /девет/ гласа ЗА, 2 /два/ гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №229 

На основание чл.21 ал.1 т.22 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.52 ал.1 и чл.57 ал.1 от Наредбата за символите, 

почетните знаци, отличията и почетните звания на Община Дряново и във 

връзка с предстоящият му 80-годишен юбилей, Общински съвет - Дряново 

удостоява инж. Веселин Стоименов Кръстев със званието „Почетен гражданин 

на Дряново“ за изключителните му заслуги в областта на обществена и 

стопанска дейност и утвърждаване престижа на Община Дряново в страната и 

чужбина. 
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ПО ТОЧКА ОСМА 

Удостояване на д-р Тодор Тодоров и д-р Тодор Бахчеванов със званието 

ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО – посмъртно (вх.№22-00-1248-

1/27.09.2024г) /Във вр. с предложение от Инициативен комитет с 

вх.№22-00-1248 от 24.09.2024г/ 

Вносител: Тодор Георгиев – председател на Общински съвет – Дряново. 

Тодор Георгиев – Предложение от Инициативен комитет, което е внесено, а 

предложението го внасям аз – Тодор Георгиев, председател на Общински съвет 

– Дряново, и общински съветник. (Внесено предложение с проект за решение 

от Тодор Георгиев с вх.№ 22-00-1248-1/27.09.2024г) 

Ако ми позволите, мога да цитирам уважаеми колеги, това което коментирахме 

и в постоянните комисии. Във връзка с внесено предложение от Инициативен 

комитет за удостояване на нашите видни съграждани д-р Тодор Георгиев 

Тодоров и д-р Тодор Георгиев Бахчеванов със званието „Почетен гражданин на 

Дряново“ – посмъртно, разгледано в съвместно заседание на постоянните 

комисии на 26 септември и подкрепено от общинските съветници, внасям в 

общинския съвет настоящото предложение с проект за решение, което е на 

основание чл.21 ал.1 т.22 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, от Наредбата за символите, почетните знаци, отличията и 

почетните звания на Община Дряново, Общински съвет – Дряново УДОСТОЯВА 

за изключителните им заслуги за развитието и просперитета на град Дряново и 

общината в областта на здравеопазването д-р Тодор Георгиев Тодоров със 

званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО – посмъртно и д-р Тодор Георгиев 

Бахчеванов със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО – посмъртно. 

Тяхната биография ни бе предоставена от Инициативния комитет. 

Така че това е моето предложение за решение. Ако имате въпроси по тази 

тема? Но преди това ще дам отново думата на г-н Любомир Йорданов – 

председател на „Образование, култура, библиотечна и информационна 

дейност“, за становищата на постоянните комисии. 

Любомир Йорданов – Всички постоянни комисии подкрепят така направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Антоанета Ставрева. 

Антоанета Ставрева – Имам предложение да се разделят двамата при 

гласуването. 

Тодор Георгиев – Понеже така е вкарано като предложение, но щом като 

държите, ще го направим по този начин. Имате ли въпроси? /няма/ 

Преминаваме в режим на гласуване… /разговори в залата/ 

Тодор Георгиев – Който е съгласен с така направеното предложение на г-жа 

Ставрева поотделно да се гласуват, моля да гласуват: ЗА – десет. Въздържал се 

– двама. Против – няма. Значи се приема предложението на г-жа Ставрева. 

Преминаваме в режим на гласуване. За протокола – 9 гласа, поименно. Първо 

гласуваме за д-р Тодор Георгиев Тодоров – акушер-гинеколога, за който 

гласуваме. Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване за удостояване на д-р Тодор Георгиев Тодоров със 

званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО - посмъртно: 
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1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

Тодор Георгиев – И второто предложение в тази точка на д-р Тодор 

Георгиев Бахчеванов със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО – 

посмъртно. Преминаваме в режим на гласуване: 

Поименно гласуване за удостояване на д-р Тодор Георгиев Бахчеванов 

със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО – посмъртно: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева Въздържам се 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

Тодор Георгиев – Единайсет „За“. И двете предложения се приемат в тази 

точка. 

След проведено обсъждане и гласуване, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №230 

На основание чл.21 ал.1 т.22 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.52 ал.1 и чл.57 ал.1 и ал.6 от Наредбата за 

символите, почетните знаци, отличията и почетните звания на Община 

Дряново, Общински съвет - Дряново УДОСТОЯВА за изключителните им заслуги 
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за развитието и просперитета на град Дряново и общината в областта на 

здравеопазването: 

❖  д-р Тодор Георгиев Тодоров със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА 

ДРЯНОВО - посмъртно; 

❖  д-р Тодор Георгиев Бахчеванов със званието ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА 

ДРЯНОВО - посмъртно. 

 

Тодор Георгиев – Във връзка с тази точка само да допълня, както от името на 

Кмета, така и от мое име, тържествената сесия ще се проведе в седмицата 

преди празниците на града. При хубаво време сме в парка пред паметника 

„Майка България“, а при лошо време и лоши метеорологични условия сме в 

Ритуалната зала на Община Дряново. Датата беше? 

Диляна Джеджева – 17 октомври, четвъртък, от 16 часа. 

Тодор Георгиев – 17 октомври, в следобедните часове ще бъде тържествената 

сесия по случай празниците на града и удостояването на нашите съграждани. 

Благодаря ви! 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА 

Отнемане званието „Заслужил гражданин на Дряново“, с което Валери 

Кирилов Димитров е бил удостоен (вх.№08-01-34/18.09.2024г) 

/Решение №405 от Протокол №43 от 28.09.2021г на ОбС-Дряново за 

удостояване с почетно звание/ 

Вносители: инж. Светослав Минчев, Тихомир Трифонов, Николай 

Минчев, Пламен Обрешков и Любомир Йорданов - общински съветници 

от КП „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“. 

Тодор Георгиев – Вносители са групата на „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“. Моля да 

докладва инж. Светослав Минчев. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! Предложението, което 

внесохме е относно отнемане званието ЗАСЛУЖИЛ ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО, с 

което Валери Кирилов Димитров е бил удостоен. На комисии изложихме нашите 

мотиви какви са. Най-вече, че Вагонният завод в момента е в несъстоятелност 

обявен и …………… И във връзка с това предлагаме за решение: 1-ва точка 

„Отнема званието „Заслужил гражданин на Дряново“, с което е удостоен 

Валери Кирилов Димитров“. И 2-ра точка „Настоящото решение да се доведе до 

знанието на обществеността, чрез публикуването му на сайта на Общински 

съвет-Дряново и в един местен всекидневник“. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Моля отново г-н 

Любомир Йорданов – председател на „Образование, култура, библиотечна и 

информационна дейност“, да докладва. 

Любомир Йорданов – Петте постоянни комисии приеха така направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Някой да добави нещо по темата? /Няма заявки за 

изказване/ 
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Като председател на Общински съвет, получихме писмо в Общински съвет – 

Дряново до Председателя на Общински съвет – Дряново и до Кмета на Община 

Дряново от г-н Валери Димитров. Преди да преминем в режим на гласуване… 

инж. Светослав Минчев и други съветници – Ние го имаме. 

Радослава Вълкова – Изпратено е на всички. Още сутринта. (Писмо с 

вх.№22-00-1283/30.09.2024г) 

Тодор Георгиев – Изпратено ви е на пощите? 

Радослава Вълкова – Разбира се! Да. 

Любомир Димитров (Бахчеванов), гражданин присъстващ в залата – Защо 

не го прочетете? Сега, вие го знаете, ама вие предавате за целия град! 

Тодор Георгиев – Посланието от Валери Димитров. Уважаеми г-н Кмете, 

уважаеми г-н Председател, уважаеми колеги общински съветници! 

Тодор Георгиев прочита Писмо с вх.№22-00-1283/30.09.2024г до Председателя 

на ОС Дряново, до Кмета на Община Дряново, до Общинските съветници: 

„ДАМИ И ГОСПОДА 

Бих желал да  предоставя  на Вашето внимание няколко факта, за да може 

хората които ме коментират и критикуват без да познават ситуацията и още по 

малко мен самия да престанат с изнасянето на невярна информация. На първо 

място ще кажа, че по никакъв начин не съм участвал в инициирането на тази 

„награда“ към мен. За да създам спокойствие в низките страсти на определени 

лица Ви предоставям този плакет, който е единственото нещо получено от мен. 

Ето и самите факти които са проверими и по които не бихте имали възможност 

да опровергавате с безсмислиците си. 

- До моето идване предприятието беше изцяло разпродадено и без никакви 

активи чрез ЧСИ. 

- По време на моето управление след 2017г. заетите лица достигнаха до 250 

човека. 

– Това управление е заплатило близо 7000000 лв данъци на държавата. За 

справка Публичния Изпълнител, разпределението на средствата ги определя 

държавата и ние нямаме никакво влияние за това. Заварихме  дълг на завода 

над 9 мил. лв  с разпродадени активи. 

–Активите на предприятието в момента надвишават 20 мил. лв. Заедно с 

остатък от прекратен договор с държавата за 22 мил. лв 

–За периода на нашето управление завода е спечелил 50 % от всички 

държавни поръчки. За огромно наше съжаление държавата реши да не се 

изпълнява договора повече и това ни принуди да прекратим дейността. Всички 

активи на предприятието са запазени и са в наличност. В момента сме в 

съдебна процедура срещу БДЖ. Състоянието на държавната компания е 

известно на всички. След прекратяване отношенията с нас няма реализиран 

нито един договор в държавата касаещ ремонти на вагони. 

–Този приз ми е връчен по Ваше предложение и усмотрение, предполагам за 

действията от моя страна в полза на Вашия град Дряново: 

1.Благодарение на мен и моя компания Вие имате МИГ Дряново-Трявна 

„Сърцето на Балкана „ който функционира и днес чрез когото сте усвоили не 

малко средства. Ние сме извършили обучението за МИГ. Наша е помощта за 

оформяне на документацията до Фонд Земеделие. Дори разпечатването на 

същата е направено при нас, без което Дряново нямаше да успее. 

За Ваше сведение не сме получили никакъв дивидент от това. Вашата община 

заплати в последствие на друга фирма заради Ваши спорове в тогавашното 

управление. 
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2.Благодарение на нашата, моята и на мои колеги помощ се осъществи първия 

Камп в Дряново. Почти половината средства са осигурени по този начин. Ако 

Вие необходимо мога точно да Ви предоставя пълната информация за това. 

Косвените ползи са отново за Вашия град Дряново. 

3.Втория Камп отново над 90% е осигурен, финансиран и реализиран от Нас. 

Всички ползи отново са за Дряново. Ако може някой да ми посочи една полза 

за Нас и за завода. За третия просто вътрешните Ви политически войни ни 

изгониха от Дряново. 

4.С желание сме подпомогнали и Футболния Ви клуб със значителни средства 

за продължителен период от време. 

5.Откликвали сме за подпомагане  на всички мероприятия за които сме 

поканени. 

6.Подпомагали сме и паралелката на Вашето училище близо 2 години. 

7.Изцяло сме финансирали и организирали международна конференция в 

Дряново с лектори от висок международен клас. За съжаление вътрешните Ви 

проблеми не Ви позволиха да се надскочи личното его на някои хора и да се 

реализират ползи за града. Ще Ви запозная с част от лекторите за да се 

запитате самите Вие колко голяма ни е вината! 

Г-н Франц Хубер, един от най известните картографи в света. Нешънъл 

Географик, Марко Поло(за пояснение на незнаещите, на всички карти които сте 

гледали по бензиностанции и книжарници, жълто червените стои знака на 

създателя H картография), Нейчър и много други. За популяризирането на 

Дряново г-н Хубер предложи да предостави една негова страница в НЕЙЧЪР 

списанието на ООН за целия свят за реализиране на МАСТЕР КАРД Дряново. На 

други трябва да зададете въпрос защо не е станало. Една страница в НЕЙЧЪР 

има приблизителна цена от 50 хил. Е и популяризиране на 5 континента. 

Г-н Йелич – председател на C.R.E.A.M. PPP Alliance EU организацията за 

Публично Частно Партнйорство. 

Г-н Хорст Вингентер, Член на финансовия контрол на ЕК. 

Г-н Ивайло Калфин Представител в ЕК 

Г-н Димитър Гърдев Международен наблюдател. 

Група от 9 представители на Италиански бизнес търсещи партньорство с 

компании от Дряново. 

8. Дори и в момента благодарение на мен на Вашата територия се изгражда 

проект на стойност над 20 мил.Е 

Помислете какво сте направили ВИЕ за да се използват тези възможности. 

Поради тази причина имам удоволствието да Ви предоставя този плакет. Той ми 

беше връчен във връзка с това което описах по горе. Надявам се да можете 

спокойно да спите и да се развивате. Замислете се всички критикуващи дали 

сумарно можете да съберете и 50% от това което съм успял да направя аз за 

този град. Напишете го за да може обществото да Ви запомни! 

Пожелавам Ви успех! 

Валери Димитров.“ 

/Плакетът е представен на Тодор Георгиев от Валери Димитров./ 

Някой нещо да добави, ако иска думата? Преслава Йонкова. 

Преслава Йонкова – Чух в това, което изчетохте сега, че с помощта на г-н 

Валери Димитров се реализира проект за двайсет милиона лева на територията 

на Община Дряново. Добре е да ни кажете къде се реализира? Да ни разясните 

с повече информация за това. 

Тодор Георгиев – Аз нямам такава. Аз не мога да поднасям такава 

информация. Мога да Ви предоставя неговия телефон и Вие като общински 
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съветник да зададете този въпрос. Мога още сега, ако искате мога да дам пет 

минути почивка? Както пожелаете, така направете уважаеми колеги. 

Заповядайте г-н Минчев. 

Николай Минчев – Лично на мен не ми хареса много начина, по който е 

написано писмото. Така, лекичко има едно…предизвикване. И не би трябвало 

да му обръщаме такова внимание. Аз така го виждам, защото това, което го 

изредихте – той е за почетен гражданин, а не за заслужил, в кавички! 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – Други изказвания? Г-н Панчев. 

Трифон Панчев – Може би ………. и аз да кажа няколко думи. С цялото ми 

уважение към г-н Димитров и всичко това, което той е направил за общината в 

миналото, ………………………, наградата което е получил за заслужил гражданин е 

във връзка със състоянието на завода и това, че той работеше, увеличаваха се 

работните места, имаше договори. За съжаление обаче това нещо направи 180 

градусов завой и към момента не само че никой не работи там, но на хората не 

са им плащани и заплатите с месеци, а на някои и с години, заводът в момента 

се продава на парчета от държавен съдебен изпълнител и няма как тази 

награда действително да не му бъде отнета. Това е лично мое мнение. Дори 

общинският съвет да не го гласува, хората които живеят в Дряново, вътрешно в 

себе си те са отнели тая награда отдавна. Тука въпросът е въпрос на морал. 

Ние тази награда сме я дали заради това, че заводът беше тръгнал в някаква 

посока, добра посока. За съжаление приключи с катастрофа. И пак казвам – с 

цялото ми уважение към г-н Димитров, сигурен съм че част от нещата, които е 

написал действително са били от полза за общината, за което сме му 

благодарни, но конкретната награда му е дадена заради състоянието и 

заработването на завода. И няма как, лично според мен, той да продължи да 

седи в книгата със заслужили граждани след като този завод, след повече от 

сто години, вече не съществува. Това е от мен. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Други изказвания? 

Любомир Йорданов – Смятам, че занапред, когато се събираме и решаваме 

кой да получи такова престижно звание, просто трябва наистина да има едно 

единодушие около хората и да се внимава на кого и как се дава. Дори аз 

смятам че, нали, като дискутирахме посмъртно, мога да кажа, че звания - и 

заслужили, и почетни, това няма никакъв проблем да се дават посмъртно, 

защото хората се оценяват и след като починат, нали, както и Колю Фичето, за 

който говорихме, а и не само той. И така – занапред трябва много внимателно, 

когато се събираме и когато гласуваме такива знания, за да няма после такива 

ситуации, защото…така, дано занапред да не се случва да изпадаме в такава 

ситуация. Аз така смятам. Смятам че не винаги са подбирани добре кой да бъде 

заслужил, почетен и т.н. Това са сериозни звания и трябва много внимателно 

да се отнасяме към тях. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Други изказвания? /няма/ С обикновено 

мнозинство, влизаме в режим на гласуване. 

Михаил Ганчев – Момент! 

Тодор Георгиев – Заповядайте, г-н Ганчев. 

Михаил Ганчев – Имам финансови отношения със завода и си правя отвод при 

гласуването. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Преминаваме в режим на гласуване. Който е 

съгласен с така направеното предложение, моля да гласува, обикновено 

мнозинство: ЗА – десет. Въздържали се – един. Против – няма. 
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С 10 „За“ и 1 „Въздържал се“, уважаеми колеги, приема се предложението. И 

плакета се връща в Община Дряново. На никого не пожелавам такава съдба. 

След проведено обсъждане и гласуване, след направен самоотвод от 

общинския съветник Михаил Ганчев, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа ПРОТИВ 

и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №231 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 22 и т.23 във вр. с ал. 2, предл. четвърто 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.64 от 

Наредбата за символите, почетните знаци, отличията и почетните звания на 

Община Дряново, Общински съвет- Дряново: 

1. ОТНЕМА званието „Заслужил гражданин на Дряново“, с което е 

удостоен Валери Кирилов Димитров. 

2. Настоящото решение да се доведе до знанието на обществеността, 

чрез публикуването му на сайта на Общински съвет- Дряново и в един местен 

всекидневник. 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА 

Отчет за изпълнението на бюджета на Община Дряново за 2023г 

(вх.№07-01-549-1/04.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димитров ще докладва. 

Красимир Димитров, директор на дирекция „МДТБФ“ – Добър ден на всички! 

Уважаеми общински съветници, според разпоредбите на Закона за публичните 

финанси Община Дряново, в лицето на Дирекция „Местни данъци и такси, 

бюджет и финанси“, е длъжна да предостави пред Общински съвет – Дряново 

отчет за изпълнението на бюджета на Община Дряново за 2023 год. Съответно, 

след евентуално приемане, този отчет на бюджет да се изпрати към 

Министерството на финансите и Сметната палата. Предполагам, че сте се 

запознали с материалите предоставени на Общински съвет – Дряново. Най-

общо ще представя параметрите на Бюджет 2023 год. Размерът на бюджета за 

2023г към края на годината е в размер на 31 556 596 лв, като изпълнението на 

бюджета към края на годината изпълнението е в размер на 24 240 535 лв или 

76,82 % от общия размер на бюджета за 2023г. При план на собствените 

приходи на Община Дряново за 2023г в размер на 4 462 365 лв, изпълнението 

е 2 881 733 лв или 64,58%. Съответно по разходната част общо направените 

разходи в бюджета на Община Дряново, при план 31 556 596 лв, са в размер на 

24 240 535 лв или изпълнение от 76,82 %. При капиталовите разходи можете 

да видите изпълнението по списъка предоставен към материала - планираните 

капиталови разходи са в размер на 10 381 161 лв, изпълнението е 7 918 885 лв 

или 72,52 %. При просрочените вземания и задължения при подготовката на 

материала е допусната техническа грешка и са сумирани два пъти един от 

просрочените вземания от данъци и съответно общият размер на просрочените 

вземания на Община Дряново е 425 736 лв /вместо 644 703 лв/. Състоянието на 

общинския дълг - към края на 2023г Община Дряново има поет краткосрочен 

общински дълг и сключен договор за кредитна линия в размер на 300 000 лв. 

Съответно през годината са погасени задължения по краткосрочни заеми в 

размер на 200 000 лв. 

Във връзка с гореизложеното предлагам на Общински съвет – Дряново да вземе 

решение за приемане на отчета на бюджета за 2023г. Ако имате допълнителни 

въпроси или питания, съм насреща. 
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Тодор Георгиев – От името на всички постоянни комисии, да помоля инж. 

Светослав Минчев да докладва. 

инж. Светослав Минчев – Всички постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Въпроси имате ли, колеги? Нещо да 

добавите? Не виждам такива. Преминаваме в режим на гласуване в 10-та точка. 

Поименно е гласуването. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №232 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.140, ал.1 и 5 от Закона за публичните финанси, 

чл.9, ал.1 и 3 от Закона за общинския дълг и Наредбата за условията и реда за 

съставяне на бюджетна прогноза за местните дейности за следващите три 

години и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет 

на Община Дряново, Общински съвет – Дряново: 

1. Приема отчета на бюджета към 31.12.2023 год. както следва: 

 По прихода - 24 240 535 лв /Приложение №1/. 

 По разхода - 24 240 535 лв /Приложения №2, №3 и №4/. 

1.1. Приема отчета за капиталовите разходи в общ размер на 7 918 885 

лв, разпределени по източници както следва: 

 от Републикански бюджет - 1 783 048 лв. 

 от собствени приходи и преходни остатъци - 1 250 178 лв. 

 от собствени средства - 9 124 лв. 
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 от други източници /средства от Европейския съюз, ПУДООС и др./ -      

4 876 535 лв. 

2. Приема плана и отчета към 31.12.2023 год. на средствата от 

европейския съюз съгласно Приложение №6. 

3. Приема отчета за общинския дълг към 31.12.2023 год. съгласно 

Приложение №5. 

Приложения: 

1. Изпълнение на приходите по бюджет 2023г. 

2. Справка за разходите по функции и дейности към Общинска администрация 

по бюджет 2023г. 

3. Справка за разходите по разпоредители с бюджетни кредити по бюджет 

2023г. 

4. Справка за изпълнение на разходите по функции по бюджет 2023г. 

5. Информация за общинския дълг 2023г. 

6. Отчет за касовото изпълнение на бюджета, сметките за средства от 

европейския съюз и сметките за чужди средства към 31.12.2023г. 

 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА 

Отчет за изпълнението на бюджета на Община Дряново към 

30.06.2024г (вх.№07-00-100/16.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димитров ще докладва. 

Красимир Димитров, директор на дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предлагам на вашето внимание отчет за изпълнението на бюджета 

на Община Дряново към 30.06.2024г или отчет за полугодието на текущата 

година. Размерът на бюджета към 30.06.2024г е 31 633 261 лв. Изпълнението е 

13 248 848 лв или 41,88 %. По приходната част - собствените приходи, при 

планувани 4 797 382 лв, изпълнението е 3 087 877 лв или 64,37 %. По 

разходната част – към полугодието са извършени разходи за държавни 

дейности в размер на 7 574 687 лв, съответно за местни дейности - 5 633 350 

лв и разходи за дофинансирани дейности в размер на 40 811 лв. При 

капиталовите разходи – общо планираните капиталови разходи за 2024г са в 

размер на 19 943 897 лв, изпълнението на полугодието е 5 621 338 лв. При 

просрочени вземания и задължения, общият размер на просрочените вземания 

на Община Дряново към 30 юни 2024 год. е 469 940 лв. При общинският дълг – 

размерът на същия, поетият краткосрочен общински дълг е в размер на 300 000 

лв. Съответно, във връзка с гореизложеното, предлагам на Общински съвет – 

Дряново да вземе решение за приемане на отчета. 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Димитров! От името на всички постоянни 

комисии, инж. Светослав Минчев моля да докладва – председателят на комисия 

„Устройство на територията“. 

инж. Светослав Минчев – Всички постоянните комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН” приема направеното 

предложение./ 
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Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси по тази точка, 11-та в дневния 

ред? /няма/ Седем гласа, поименно. Преминаваме и по-точно влизаме в режим 

на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №233 

На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.140 ал.1 и ал.5 от Закона за публичните финанси, 

чл.9 ал.1 и ал.3 от Закона за общинския дълг и Наредбата за условията и реда 

за съставяне на бюджетна прогноза за местните дейности за следващите три 

години и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет 

на Община Дряново, Общински съвет - Дряново 

1. Приема отчета на бюджета към 30.06.2024 год. както следва: 

 По прихода - 13 248 848 лв /Приложение №1/ 

 По разхода - 13 248 848 лв /Приложения №1/ 

2. Приема отчета за капиталовите разходи в общ размер на 5 621 338 лв, 

разпределени по източници както следва: 

 от Републикански бюджет - 358 449 лв. 

 от МРРБ по чл.107 от ЗДБРБ - 1 452 340 лв. 

 от собствени приходи и преходни остатъци - 1 482 260 лв. 

 от собствени средства - 270 006 лв. 

 от други източници /средства от Европейския съюз, ПУДООС и др./ -      

2 058 283 лв. 

3. Приема плана и отчета към 30.06.2024 год. на средствата от 

европейския съюз съгласно Приложения №2, №3 и №4 

4. Приема отчета за общинския дълг към 30.06.2024 год. съгласно т.VI от 

отчета за изпълнението на бюджета на Община Дряново към 30.06.2024г: „Към 

30.06.2024г Община Дряново има поет краткосрочен общински дълг и сключен 

договор за кредит с Общинска банка АД в размер на 300 000 лв. Всички 

спечелени проекти по Оперативни програми до верифицирането на разходите 
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от Управляващите органи са изпълнявани със средства от собствени приходи от 

общинския бюджет.“ 

Приложения: 

1. Сборен отчет за касово изпълнение на бюджета към 30.06.2024г. 

2. Сборен отчет за касово изпълнение на сметките по СЕС - КСФ към 

30.06.2024г. 

3. Сборен отчет за касово изпълнение на сметките по СЕС - РА към 30.06.2024г. 

4. Сборен отчет за касово изпълнение на сметките за чужди средства към 

30.06.2024г. 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА 

Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на 

обект: „Доставка на комбинирано детско съоръжение в ДГ „Детелина“, 

гр. Дряново“ (вх.№07-00-92/04.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димитров ще докладва. 

Красимир Димитров, директор на дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предлагаме да бъде включен в разчета на капиталовата програма 

на Община Дряново през 2024 год. обект „Доставка на комбинирано детско 

съоръжение в ДГ „Детелина“, гр. Дряново“. Това се налага поради 

необходимостта от подмяна и осъвременяване на съществуващите съоръжения 

сложени в двора на Детската градина „Детелина“. Стойността на предложения 

обект е в размер до девет хиляди лева с ДДС. 

Във връзка с гореизложеното предлагам на Общински съвет – Дряново да вземе 

решение за включване на обекта в капиталовата програма на Община Дряново. 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Моля председателят на комисия „Образование и 

култура“ Любомир Йорданов да докладва от името на всички постоянни 

комисии. 

Любомир Йорданов – Всички постоянни комисии приеха така направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОКБИД“ 

приема направеното предложение. ПК „МДСТ“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси? Някой да добави или да пита 

нещо? Не виждам такива. Преминаваме в режим на гласуване в 12-та точка. 

Седем гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 
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9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №234 

На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет – Дряново 

РЕШИ: 

1. Да бъде включен в разчета на капиталовите разходи за 2024г обект: 

„Доставка на комбинирано детско съоръжение в ДГ „Детелина“ гр. Дряново“, на 

стойност до 9000 лева (девет хиляди лева) с ДДС. 

2. Добавя в списъка на капиталова програма на Община Дряново за 

2024г в част II „Капиталови разходи, финансирани от собствени приходи и 

преходни остатъци“ обект: „Доставка на комбинирано детско съоръжение в ДГ 

„Детелина“ гр. Дряново“. 

3. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА 

Разместване на кредити по бюджета на КСУВХ Дряново и обектите, 

включени в разчета на капиталовите разходи за 2024г (вх.№26-00-39-

1/10.09.2024г) /Във вр. с предложение от Директора на КСУВХ/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Г-н Димитров ще докладва по тази и по следващите три 

точки. 

Красимир Димитров, директор на дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, в Общинска администрация – Дряново е постъпило предложение от 

г-н Христо Ангелов – директор на Комплекса за социални услуги за възрастни 

хора в гр. Дряново, относно разместване на кредити по бюджета и обектите, 

включени в разчета на капиталовите разходи за 2024г. Най-общо 

предложените промени са включване на нов обект „Придобиване и монтаж на 

беседка за Дом за пълнолетни лица с деменция в гр. Дряново“ на стойност 5600 

лв с ДДС. Съответно премахване на  обект „Закупуване на два броя тенти“ в 

същия Дом на стойност 3000 лв с ДДС и съответно да бъде намалена сумата 

предвидена за вече закупен обект „Автомобил за превоз на храна“ със сумата 

от 2600 лв. Съответно на основание гореизложеното предлагам на Общински 

съвет – Дряново да вземе решение за горепосоченото разместване на кредити 

по бюджета на КСУВХ – гр. Дряново и обектите включени в капиталовите 

разходи на Комплекса за 2024г. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии в 13-та точка. Моля 

отново инж. Светослав Минчев да докладва от името на всички постоянни 

комисии. 
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инж. Светослав Минчев  - Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН” приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси? Заповядайте г-н Трифонов. 

Тихомир Трифонов – Самоотвод си правя. 

Тодор Георгиев – Добре. Благодаря! Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов Самоотвод 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

След направен самоотвод от 1 общински съветник, 

гласували: ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, при направен самоотвод от общинския 

съветник Тихомир Трифонов, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа ПРОТИВ и 

нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №235 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет - Дряново извършва предложените промени в 

бюджета на КСУВХ. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет - Дряново извършва промени в капиталовата 

програма на Община Дряново за 2024г съгласно Приложение №1 „Списък на 

обекти, предлагани за финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени 

бюджетни средства и преходни остатъци и други средства“. 

3. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 
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ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА 

Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на 

обект: „Закупуване на моторна коса“ (вх.№07-00-96/10.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Тодор Георгиев – Както каза г-н Панчев в предната точка, г-н Димитров ще 

докладва в тази точка и в следващата. 

Красимир Димитров, директор на дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предлагаме да бъде включен в капиталовата програма на Община 

Дряново за 2024г обект „Закупуване на моторна коса“. След закупуването 

същата ще бъде използвана за нуждите на доброволното формирование за 

предотвратяване или овладяване на бедствия, пожари и извънредни ситуации и 

отстраняване на последиците от тях в Община Дряново. Съответно стойността 

на предвидената за закупуване моторна косачка, след проведени консултации 

с доставчици, е под хиляда и деветстотин лева с ДДС. Предвиденият модел за 

закупуване е марка „Щил“, ……………………. 

Във връзка с гореизложеното предлагам на Общински съвет – Дряново да вземе 

решение, на основание Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и Закона за публичните финанси, да бъде включен в бюджета 

на капиталовите разходи за 2024г обект „Закупуване на моторна коса“. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Ще помоля г-н Николай Минчев – председател 

на „Общинска администрация, обществен ред и сигурност“ да докладва от 

името на 2-те постоянни комисии. 

Николай Минчев – И двете постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Минчев! Колеги, имате ли въпроси по тази 

точка? Не виждам. Поименно е гласуването. И преминаваме в режим на 

гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №236 

На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет – Дряново 

РЕШИ: 

1. Да бъде включен в разчета на капиталовите разходи за 2024г обект: 

„Закупуване на моторна коса“, на стойност до 1900 лева (хиляда и деветстотин 

лева) с ДДС. 

2. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА 

Поемане на дълг, направен по реда на Закона за общинския дълг 

(вх.№07-00-101/17.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Тодор Георгиев – Г-н Димитров, заповядайте в 15-та точка. 

Красимир Димитров, директор на дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предлагам на вашето внимание предложение относно поемане на 

дълг, направен по реда на Закона за общинския дълг. Както споменах на 

комисиите преди днешното заседание на Общински съвет – Дряново, 

фактически това е прегласуване на предложението гласувано от вас на 

предишната сесия на Общински съвет – Дряново с леко променени параметри в 

частта относно решението за поемане на дълг по Закона за общинския дълг. 

Става въпрос за кандидатстване на Община Дряново и наново сключване на 

договор за финансиране от Фонд „Флаг“. 

Така че предлагам, във връзка с гореизложеното, да гласувате решение за 

съгласие Община Дряново за сключи договор за кредит в Фонд „Флаг“. 

Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Понеже председателя на тази комисия - Александър 

Македонски, отсъства по уважителни причини, ще помоля секретаря на 

комисията ФИПКОП Преслава Йонкова да докладва. Заповядайте! 

Преслава Йонкова - На проведено съвместно заседание постоянната комисия 

прие направеното предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, имате ли въпроси по тази точка? /няма/ 

15-та точка, преминаваме в режим на гласуване. Седем гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 
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9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №237 

На основание чл.21 ал.1 т.10, чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, във връзка с чл.5 и чл.17 от Закона 

за общинския дълг и чл.32 от Закона за публичните финанси, Общински съвет 

– Дряново 

РЕШИ: 

1. Община Дряново да сключи договор за кредит с „Фонд ФЛАГ“ ЕАД, по 

силата на който да се поеме краткосрочен общински дълг с цел реализация на 

проект: „Прилагане на мерки за енергийна ефективност на системи за външно 

изкуствено улично осветление на община Дряново“, включващ населените 

места гр. Дряново, с. Царева ливада, с. Гостилица, с. Ганчовец, финансиран от 

Национален план за възстановяване и устойчивост, инвестиция C4.I3 

„Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично осветление“, компонент 

4 „Нисковъглеродна икономика“, при следните основни параметри: 

• Максимален размер на дълга - 982 247,35 (деветстотин осемдесет 

и две хиляди двеста четиридесет и седем лева и тридесет и пет стотинки). 

• Валута на дълга – лева. 

• Вид на дълга - краткосрочен дълг, поет с договор за общински заем; 

• Условия за погасяване: 

- Срок на погасяване - до 12 месеца, считано от датата на подписване 

на договора за кредит, с възможност за предсрочно погасяване изцяло или на 

части, без такса за предсрочно погасяване. 

- Източници за погасяване на главницата - чрез плащанията от 

Структурата за наблюдение и докладване (СНД) съгласно Договор за 

изпълнение на проект №BG-RRP-4.025-0003 и/или от собствени бюджетни 

средства. 

• Максимален лихвен процент - шестмесечен EURIBOR плюс 

максимална надбавка от 4,083 %. 

• Други такси, наказателни лихви, неустойки и разноски - 

съгласно ценовата политика на „Фонд ФЛАГ“ ЕАД и Управляващата банка. 

• Начин на обезпечение на кредита: 

- Учредяване на особен залог върху вземанията на Община Дряново по 

Договор за изпълнение на проект №BG-RRP-4.025-0003, сключен със 

Структурата за наблюдение и докладване (СНД) на съответната програма, 

постъпващи по банкова сметка, вземанията за наличностите по която, 

настоящи и бъдещи, също са обект на особен залог. 
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- Учредяване на особен залог върху съвкупността от настоящи и бъдещи 

парични вземания, представляващи настоящи и бъдещи приходи на Община 

Дряново, по чл.45 ал.1 т.1, букви от „а“ до „ж“ от Закон за публичните 

финанси, както и трансфери за местни дейности, включително обща 

изравнителна субсидия, съгласно чл.52 ал.1 т.1, буква „б“ от Закона за 

публичните финанси, включително и тези, постъпващи по банкова сметка, 

вземанията за наличностите по която, настоящи и бъдещи, също са обект на 

особен залог. 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Дряново да подготви 

искането за кредит, да го подаде в офиса на „Фонд ФЛАГ“ ЕАД, да подпише 

договора за кредит и договорите за залог, както и да извърши всички останали 

необходими правни и фактически действия за изпълнение на решението по т.1. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА 

Даване на съгласие за продажба на сграда - частна общинска 

собственост, в която са разположени два броя общински жилища, 

находящи се в гр. Дряново, ул. „Ген. Николай Столетов“ №24 (по 

предложение с вх.№22-00-941-2 от 30.09.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Точката ще докладва г-н Великов. 

Желязко Великов, експерт в Дирекция ИХП – Добър ден на всички! Уважаеми 

общински съветници, в Общинска администрация – Дряново постъпиха две 

заявления - едното е от Маринела Тодорова Нинева, а другото е от Радка 

Иванова Танева, във връзка със закупуване на общински жилища, находящи се 

на адрес: гр. Дряново, ул. „Генерал Николай Столетов“ №24. Едното е на 

първия етаж, другото е на втория етаж. Запознати сте с предложението. Ако 

имате някакви въпроси? 

Радослава Вълкова – По това предложение влезе редактиран проект за 

решение. 

Желязко Великов – Да. Добавихме към него и го актуализирахме, 1-ва точка 

в решението, че се променя Приложение №1 – адресът от №26 става №24. 

Тодор Георгиев – Да. Както го коментирахме и в комисии. Благодаря Ви! 

Становища на постоянните комисии ФИПКОП и „Устройство на територията“. Ще 

помоля инж. Светослав Минчев да докладва от името на двете постоянни 

комисии. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря! Двете постоянни комисии приеха 

направеното предложение с предложената редакция. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ приемат направеното предложение 

с препоръката към проекта за решение да се добави текст за актуализиране на 

Приложение №1 към Наредбата за условията и реда за установяване на 

жилищни нужди и за настаняване под наем в общински жилища във връзка с 

настъпилата промяна в номера на административния адрес на общинското 

жилище - от №26 на №24./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Въпроси? Не виждам такива. В 16-та точка – 7 

гласа, поименно, за протокола. 

Поименно гласуване: 
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1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев - 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №238 

1. На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто вр. с ал.1 т.23 от Закона за 

местната администрация и местното самоуправление(ЗМСМА), чл.42 ал.2 от 

Закона за общинската собственост (ЗОС) и чл.2 ал.2 от Наредба за условията и 

реда за установяване на жилищни нужди и за настаняване под наем в 

общински жилища (НУРУЖНННОЖ), Общински съвет - Дряново актуализира 

административния адрес на 2 броя общински жилища - частна общинска 

собственост, включени в Приложение №1 в списъка „За настаняване под наем 

на граждани с установени жилищни нужди“ и представляващи етаж 1 и етаж 2 

от сграда с идентификатор 23947.501.479.1 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри (КККР_ на гр. Дряново, от „гр. Дряново, ул. „Ген. 

Николай Столетов“ №26“ на „гр. Дряново, ул. „Ген. Николай Столетов“ №24“, 

като промяната да се отрази в Приложение №1 към Наредбата. 

2. На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто вр. с ал.1 т.23 от ЗМСМА, 

чл.42 ал.2 от ЗОС и чл.2 ал.2 от НУРУЖНННОЖ, Общински съвет -Дряново 

променя предназначението на общински жилища - частна общинска 

собственост, находящи се на адрес: гр. Дряново, ул. „Ген. Николай Столетов“ 

№24, представляващи етаж 1 и етаж 2 от сграда с идентификатор 

23947.501.479.1 по КККР на гр. Дряново, за които е съставен акт за частна 

общинска собственост №1489/14.05.2010г, от „За настаняване под наем на 

граждани с установени жилищни нужди" в „За продажба, замяна и 

обезщетяване на бивши собственици, чиито имоти са отчуждени за общински 

нужди", като включва жилищата в списъка на жилищата предназначени за 

продажба. 

3. На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто вр. с ал.1 т.12 от ЗМСМА, 

чл.8 ал.9 от ЗОС и чл.5 ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество (НРПУРОИ), Общински съвет - Дряново 

допълва Програма за управление и разпореждане с имоти, общинска 

собственост в Община Дряново през 2024г (приета с Решение №67 от Протокол 



Протокол №14 на Общински съвет – Дряново от 30.09.2024г. 

Стр. 36 от 57 

 

 

 

 

№6/31.01.2024г на ОбС-Дряново), като в раздел II. „Имоти, които Общината 

има намерение да предложи за продажба през 2024 год." добавя т.32 „Сграда с 

идентификатор 23947.501.479.1 по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр. Дряново - частна общинска собственост, разположена в 

поземлен имот с идентификатор 23947.501.479, находяща се на адрес: гр. 

Дряново, ул. „Ген. Николай Столетов“ №24“. 

4. На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто вр. с ал.1 т.8 от ЗМСМА, 

чл.47 ал.1 т.3 от ЗОС и чл.18 ал.1 т.3 от НУРУЖНННОЖ, Общински съвет-

Дряново дава съгласие да бъде продадена, без провеждане на публичен търг 

или конкурс, сграда с идентификатор 23947.501.479.1 по КККР на гр. Дряново 

- частна общинска собственост, разположена в поземлен имот с идентификатор 

23947.501.479, находяща се на адрес: гр. Дряново, ул. „Ген. Николай 

Столетов“ №24, в която се намират две общински жилища на етаж 1 и етаж 2, 

по 1/2 идеална част на Маринела Тодорова Нинева с ЕГН ********** и Радка 

Иванова Танева с ЕГН **********. 

5. Възлага на кмета на Община Дряново да извърши всички необходими 

правни и фактически действия за изпълнение на взетите по-горе решения, 

както и да възложи определяне на продажната цена на сградата от лицензиран 

оценител, която да се внесе за утвърждаване от Общински съвет. 

 

ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА 

Отдаване под наем на земеделска земя от ОПФ на територията на 

Община Дряново и утвърждаване на годишно наемно плащане 

(вх.№07-00-97/10.09.2024г) /Отдаване под наем на свободни 

земеделски земи - ниви/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – По тази и следващата точка ще докладва г-жа Денева. 

Даниела Денева, експерт в Дирекция „АСОС“ – Както знаете уважаеми 

общински съветници, на територията на Община Дряново има остатъчен фонд, 

в случая с начин на трайно ползване като ниви, които предлагаме да бъдат 

отдадени под наем с търг с явно наддаване за период от десет години по реда 

на чл.24а от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии ФИПКОП и 

„Устройство“. Отново ще помоля инж. Светослав Минчев да докладва от името 

на двете постоянни комисии. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии – ФИПКОП и „Устройство на територията“, приеха  предложението с 

допълнението в т.3 от проекта за решение, а именно публичния търг да се 

проведе по реда на чл.24а от Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ приемат предложението с 

допълнението в т.3 от проекта за решение, а именно публичния търг да се 

проведе по реда на чл.24а от Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Други предложения, допълнителни изказвания 

по тази точка, има ли? Не виждам. Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно е гласуването, уважаеми колеги. 
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Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №239 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.14 ал.8 от Закона за общинската собственост, във 

връзка с чл.24а ал.5 от Закона за собствеността и ползването на земеделските 

земи, Общински съвет- Дряново: 

1. Дава съгласие да бъдат отдадени под наем, чрез публичен търг, за 

срок не по-дълъг от 10 години, свободните земеделски земи от общинския 

поземлен фонд, съгласно приложен списък неразделна част от настоящото 

решение. 

2. Определя начални наемни годишни тръжни цени за имотите, както 

следва: III категория - 36,00 лв/дка, IV категория - 35,00 лв/дка, V категория - 

34,00 лв/дка, VI категория - 33,00 лв/дка, VII категория - 32,00 лв/дка, VIII 

категория - 31,00 лв/дка, IX категория - 30,00 лв/дка, X категория - 29,00 

лв/дка. 

3. Възлага на кмета на Община Дряново да проведе процедурите по 

публичен търг с явно наддаване, по реда на чл.24а от Закона за собствеността 

и ползването на земеделските земи и сключи договори за наем със спечелилите 

участници. В договора да бъдат заложени клаузи за заплащане на добитата 

дървесна маса по цена определена от ОбС-Дряново с Решение №172 на 

Протокол №11/27.06.2024г. 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА 

Отдаване под наем на земеделска земя от ОПФ на територията на 

Община Дряново и утвърждаване на годишно наемно плащане 

(вх.№07-00-98/10.09.2024г) /земи от остатъчния общински поземлен 

фонд/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 
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Даниела Денева, експерт в Дирекция „АСОС“ – В следващото предложение 

предлагаме земеделски земи от остатъчния общински поземлен фонд с друг вид 

начин на трайно ползване, които да бъдат също отдадени за срок не по-дълъг 

от 10 години в размер на 30 лв/дка. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии ФИПКОП и 

„Устройство“, става въпрос за пари, Преслава Йонкова – секретаря на комисия 

ФИПКОП да докладва. 

Преслава Йонкова – Двете постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси имате ли в тази точка? Не 

виждам такива. Седем гласа, поименно. И преминаваме, по-точно влизаме в 

режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №240 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.14 ал.8 от Закона общинската собственост, във 

връзка с чл.24а ал.6 във вр. с ал.5 от Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи,  Общински съвет – Дряново: 

1. Дава съгласие да бъдат отдадени под наем, чрез провеждане на 

публичен търг с явно наддаване, за срок не по-дълъг от 10 години, свободните 

земеделски земи от остатъчния общински поземлен фонд, съгласно приложен 

списък неразделна част от настоящото решение. 

2. Определя началната тръжна цена за имотите в размер на 30 лв/дка. 

3. Възлага на кмета на Община Дряново да проведе процедурите по 

публичен търг с явно наддаване, като определи условията по тях и сключи 

договори за наем със спечелилите участници. В договора да бъдат заложени 

клаузи за заплащане на добитата дървесна маса по цена определена от ОбС-

Дряново с Решение №172 на Протокол №11/27.06.2024г. 
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ПО ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА 

Съгласие за отдаване под наем на част от имот - частна общинска 

собственост и определяне на месечна наемна цена (вх.№22-00-1158-

1/12.09.2024г) /Във вр. със заявление от д-р Д. Хаберман за наемане 

на кабинет №218 в сградата на Поликлиниката/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – По тази и следващите 4 точки ще докладва г-жа Енчева. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Уважаеми общински 

съветници, предложението е във връзка със заявление от д-р Хаберман във 

връзка с изтичащ договор между Община Дряново и д-р Хаберман – като 

физическо лице, за наемане на кабинет в поликлиниката в Дряново. Кабинетът 

е №218 с площ 18,39 кв.м. Във връзка с постъпилото заявление предлагаме на 

Общински съвет – Дряново да даде съгласие за отдаване под наем на д-р 

Хаберман, без провеждане на търг или конкурс, за срок от десет години на 

кабинет №218 като се определи начална месечна наемна цена в размер на 

тридесет и шест лева и седемдесет и осем стотинки лева без ДДС. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии 

„Здравеопазване“ и ФИПКОП. Предоставям възможност на д-р Владимир Ванев 

– председател на Постоянна комисия „Здравеопазване, социални дейности и 

жилищно настаняване“, да докладва от името на двете постоянни комисии. 

д-р Владимир Ванев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни комисии 

приемат направеното предложение. 

/Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Радослава Вълкова – Аз само редакционно, нали, като няма да е търг или 

конкурс – тя не е начална, ами си е месечна наемна цена. 

Тодор Георгиев – Въпроси, колеги? /няма/ Отново за протокола, в 19-та точка 

– 7 гласа, поименно. Така че преминаваме в режим на гласуване, моля. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 
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След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №241 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.14 ал.6 от Закона за общинската 

собственост и чл.27 ал.13 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

да се отдаде под наем на д-р Даниел Хаберман, живущ в с. Ганчовец, без 

провеждане на търг или конкурс, за срок от 10 години, част от имот - частна 

общинска собственост, а именно: обособен кабинет №218 с площ 18,39 кв.м, 

находящ се на II-рия етаж в сградата на Поликлиниката в гр. Дряново, която 

представлява сграда с идентификатор 23947.501.129.1, находяща се в ПИ с ид. 

23947.501.129 по КК на гр. Дряново (УПИ IX „Поликлиника“ от кв.87 по 

регулационния план на град Дряново). 

2. На основание Тарифа за базисни месечни наемни цени на имоти 

общинска собственост /раздел III, т.5/, Общински съвет - Дряново определя 

месечна наемна цена в размер на 36,78 /тридесет и шест лева и седемдесет и 

осем стотинки/ лева без ДДС /18,39 кв.м х 2,00 лв/. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да предприеме всички 

необходими действия за сключване на договор за наем, за срок от 10 години, с 

д-р Даниел Хаберман. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТА 

Определяне на начална тръжна пазарна цена на имот - частна 

общинска собственост, представляващ: УПИ V от кв.1 по плана на с. 

Соколово, общ. Дряново, заедно с построената в него Масивна сграда 

(Кметство, детска градина и сладкарница) (вх.№58-00-137-

2/19.09.2024г) /Във вр. с Решение №203 от 22.08.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Г-жа Енчева ще докладва. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано 

със заявление от „Чех – Йосиф Новосад“ ООД за закупуване на имот - частна 

общинска собственост, във връзка с което е направена оценка съответно за 

сграда – 43 300 лв, на която цена не се начислява ДДС, и за земята цената е 

3 850 лв без ДДС (4 620 лв с включен ДДС). Общата стойност на сградата в с. 

Соколово е 47 950 лв. Необходимо е Общински съвет да определи началната 

тръжна пазарна цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване. Във 

връзка с което предлагаме проект на решение: Общински съвет – Дряново 

определя начална тръжна продажна цена за провеждането на публичен търг с 

явно наддаване за продажба на имот - частна общинска собственост, 

представляващ: УПИ V от кв.1 по плана на с. Соколово, с площ 495 кв.м, за 

обща стойност на 47 950,00 лв с включен ДДС за земята. 

Тодор Георгиев – Благодаря! 

Трифон Панчев – Да добавим и оценката също. 

Тодор Георгиев – Двеста лева. Становища на постоянните комисии ФИПКОП и 

„Устройство“, отново инж. Светослав Минчев моля да докладва от името на 2-те 

постоянни комисии. 
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инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! Двете постоянни комисии 

приеха направеното предложение с предложението цената да бъде  

завишаване, началната цена - с двеста лева, което е цената на оценката, която 

е направена за търга. И самата оценка става 48 150,00 лв. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят материала с направеното 

предложението за завишаване на началната тръжна продажна цена с 200 

/двеста/ лева. Комисиите предлагат на Общински съвет – Дряново да утвърди 

начална тръжна продажна цена за публичния търг с явно наддаване в размер 

на 48 150,00 лв с включен ДДС за земята (47 950 + 200)./ 

Тодор Георгиев – Добре. Благодаря! Колеги, въпроси и изказвания по тази 

точка, ако има? Не виждам. Преминаваме в режим на гласуване - седем гласа, 

поименно, за протокола в 20-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №242 

На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто във връзка с ал.1 т.23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.41 ал.2 от 

Закона за общинската собственост, Общински съвет - Дряново: 

1. Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на 

публичен търг с явно наддаване за продажба на имот - частна общинска 

собственост, представляващ: УПИ V от кв.1 по плана на с. Соколово, общ. 

Дряново с площ 495 м2, заедно с построената в него Масивна сграда (Кметство, 

детска градина и сладкарница) на 2 ет. със ЗП 190 м2, в размер на 48 150,00 

лв /четиридесет и осем хиляди сто и петдесет лева/ с включен ДДС за земята 

(Съгласно чл.45 ал.3 от ЗДДС за сградата не се начислява ДДС). 

 

Тодор Георгиев – Любезно попитвам някой желае ли почивка? /Няма 

желаещи да вземат думата по този въпрос/ Двайсет и първа точка в дневния 

ред на 14-тото редовно заседание на Общински съвет – Дряново. 
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ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА 

Прекратяване на съсобственост, чрез продажба на 58/2720 идеални 

части от УПИ XXVIII-234 - за „жилищни нужди“ от кв.31 по плана на с. 

Янтра, общ. Дряново. Определяне на пазарна цена за продажба на 

58/2720 идеални части от УПИ XXVIII-234 за „жилищни нужди“ от 

кв.31 по плана на с. Янтра, общ. Дряново (вх.№22-00-982/19.09.2024г) 

/Във вр. с Решение №211 от 22.08.2024г и Заявление от Иван Бобев/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано 

със заявление на Иван Бобев като собственик на урегулиран поземлен имот 28-

234 от квартал 31 по плана на с. Янтра. Г-н Бобев е в режим на съсобственост с 

Община Дряново, която притежава 58 кв.м от урегулирания поземлен имот. Във 

връзка с това заявление е направена пазарна оценка на идеалните части на 

Общината, която е в размер на 440 лв без ДДС. Тъй като този имот не е 

включен в Програмата за управление и разпореждане с имоти, общинска 

собственост е необходимо да бъде включен и в програмата. В тази връзка 

предлагаме Общински съвет – Дряново да допълни Програма за управление и 

разпореждане с имоти, общинска собственост за 2024г, като допълва 

посочените идеални части. Като 2-ра точка Общински съвет – Дряново да даде 

съгласие за прекратяване на съсобственост чрез извършване на продажба на 

частта на Общината, а именно 58 кв.м от посочения имот, без провеждане на 

публичен търг или конкурс. И Общински съвет – Дряново да одобри 

определената пазарна цена за извършване на продажбата. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Моля инж. 

Светослав Минчев да докладва от името на 2-те постоянни комисии. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приеха  материала с направеното предложението за завишаване на 

продажната цена с двеста лева и Комисиите предлагат на Общински съвет – 

Дряново да определи продажна цена за извършване на продажбата в размер на 

640,00 лв – 440 лв за имота и 200 лв за оценката. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят материала с направеното 

предложението за завишаване на продажната цена с 200 /двеста/ лева. 

Комисиите предлагат на Общински съвет – Дряново да определи продажна 

цена за извършване на продажбата на 58/2720 идеални части в размер на 

640,00 лв без ДДС (440 + 200)./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Въпроси, колеги, ако имате? Не виждам такива. 

В 21-ва точка преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 
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11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №243 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 год. (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново), като в раздел II. „Имоти, които общината има намерение да 

предложи за продажба през 2024 година“ добавя т.33 „58/2720 идеални части 

от УПИ XXVIII-234 - за „жилищни нужди“ от кв.31 по плана на с. Янтра, общ. 

Дряново“. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.З6 ал.1 т.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.39 ал.1 т.2 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново 

дава съгласие за прекратяване на съсобственост, чрез извършване на 

продажба на частта на общината, а именно: 58/2720 идеални части от УПИ 

XXVIII-234 - за „жилищни нужди“ от кв.31 по плана на с. Янтра, общ. Дряново 

(в режим на съсобственост), без провеждане на публичен търг или конкурс, на 

съсобственика Иван Бобев Бобев с ЕГН ********** от гр. София, 

*************. 

3. На основание чл.41 ал.2 от Закона за общинската собственост, 

Общински съвет - Дряново определя пазарна цена за извършване на 

продажбата на 58/2720 идеални части от УПИ XXVIII-234 - за „жилищни нужди“ 

от кв.31 по плана на с. Янтра, общ. Дряново, в размер на 640,00 /шестстотин и 

четиридесет/ лева без ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия за извършване на продажбата и сключване на договор с 

посоченото лице. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА 

Даване на съгласие за дарение на имот - частна общинска собственост, 

представляващ Поземлен имот с идентификатор 23947.501.1108 по КК 

на гр. Дряново. Даване на съгласие за придобиване на имоти частна 

собственост чрез дарение, както следва: Поземлени имоти с 

идентификатори 23947.501.399, 23947.501.400 и 23947.501.401 по КК 

на гр. Дряново (вх.№07-00-105/26.09.2024г) /Поземлени имоти в гр. 

Дряново, ж.к. „Априлци“, собственост на Община Дряново и на Титка 

Пацирева и Мариана Джелатова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Докладва г-жа Енчева. 
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Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано с 

инициирана преписка на Община Дряново за изработване на проект за 

частично изменение на подробен устройствен план - план за регулация и 

застрояване за кв.104 по регулационния план на гр. Дряново. С изработването 

на плана се …………… и за приключване преписката по приемане на 

регулационния план е необходимо уреждане на собствеността на земята в 

района, като е необходимо там където преминават улици в квартала през имоти 

частна собственост те да бъдат собственост на Общината. Посочените в 

предложението три поземлени имота са собственост на физически лица. За 

посочените имоти, които са с обща площ 2320 кв.м е изготвена и пазарна 

оценка на стойност 35 100 лв. За да си уреди Общината отношенията със 

собствениците на 3-та имота предлагаме имот, собственост на Общината, който 

също се намира в район на квартал „Априлци“ и е с площ 2290 кв.м, на 

стойност 34 650 лв, да бъде предоставен чрез дарение на собствениците на 

трита частни имота. Като в тази връзка предлагаме Общински съвет – Дряново 

да включи в Програмата за управление и разпореждане с имоти, общинска 

собственост имот с идентификатор 23947.501.1108 от кадастралната карта на 

Дряново, като имот който Общината има намерение да прехвърли безвъзмездно 

чрез извършвана на дарение през 2024г. Като 2-ра точка: Общински съвет – 

Дряново да даде съгласие да се извърши дарение на имот частна общинска 

собственост, представляващ имот с идентификатор 23947.501.1108 от 

кадастралната карта на Дряново, да се прехвърли на Титка Пацирева и на 

Мариана Джелатова. Трета точка: Общински съвет – Дряново да даде съгласие 

Община Дряново да придобие чрез дарение от Титка Пацирева и Мариана 

Джелатова техните поземлени имоти 23947.501.399, поземлен имот 

23947.501.400 и поземлен имот 23947.501.401 по кадастралната карта на 

Дряново, да бъдат прехвърлени в собственост на Община Дряново. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Моля председателя на 

„Устройство на територията“ инж. Светослав Минчев да докладва от името на 

всички постоянни комисии. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! От името на всички 

постоянните комисии докладвам, че те приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – В тази точка, която...тази дилема, както казва г-н Панчев и 

г-н Ангелов, тя стои сигурно от трийсет години, и благодаря на Общинска 

администрация, че предприеха тези действия и най-накрая успяваме всички 

ние да осъществим тази останала през годините задача. Енчева, благодаря ти 

също и на тебе ……… 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. Десет гласа, поименно са необходими за 

решението на общински съвет в 22-ра точка. Преминаваме в режим на 

гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 
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7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №244 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 год. (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново), като изменя раздел II.IV, който придобива следната нова редакция: 

II.IV „Имоти и движими вещи, които общината има намерение да прехвърли 

безвъзмездно, чрез извършване на дарение през 2024 година“ и добавя т.2 

„Поземлен имот с идентификатор 23947.501.1108 по КК на гр. Дряново“. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.5 от Закона за общинската 

собственост и чл.38 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

да се извърши дарение на имот - частна общинска собственост, представляващ 

поземлен имот с идентификатор 23947.501.1108 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри (КККР) на гр. Дряново, с адрес на поземления имот: гр. 

Дряново, ж.к. „Априлци“, с площ 2290 кв.м, трайно предназначение на 

територията: „Урбанизирана“, начин на трайно ползване: „Ниско застрояване 

(до 10m)“, съгласно скица №15-912563/09.09.2024г издадена от СГКК - гр. 

Габрово, в полза на Титка Николова Пацирева с ЕГН ********** и Мариана 

Николова Джелатова с ЕГН **********. 

3. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.34 ал.3 от Закона за общинската 

собственост и чл.7 т.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

да се придобие от Община Дряново, чрез дарение от Титка Николова Пацирева 

с ЕГН ********** и Мариана Николова Джелатова с ЕГН **********,  

правото на собственост върху поземлени имоти с идентификатори, както 

следва: 

- Поземлен имот с идентификатор 23947.501.399 по КККР на гр. 

Дряново, с адрес на поземления имот: гр. Дряново, ж.к. „Априлци“, с площ 

1000 кв.м, трайно предназначение на територията: „Урбанизирана“, начин на 

трайно ползване: „Ниско застрояване (до 10m)“, съгласно скица №15-

912556/09.09.2024г издадена от СГКК - гр. Габрово, 
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- Поземлен имот с идентификатор 23947.501.400 по КККР на гр. 

Дряново, с адрес на поземления имот: гр. Дряново, ж.к. „Априлци“, с площ 620 

кв.м, трайно предназначение на територията: „Урбанизирана“, начин на трайно 

ползване: „Ниско застрояване (до 10m)“, съгласно скица №15-

912557/09.09.2024г, издадена от СГКК - гр. Габрово, 

- Поземлен имот с идентификатор 23947.501.401 по КККР на гр. 

Дряново, с адрес на поземления имот: гр. Дряново, ж.к. „Априлци“, с площ 700 

кв.м, трайно предназначение на територията: „Урбанизирана“, начин на трайно 

ползване: „Ниско застрояване (до 10m)“, съгласно скица №15-

912561/09.09.2024г издадена от СГКК - гр. Габрово. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия по изпълнение на горепосочените решения. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА 

Откриване на процедура за отдаване под наем, определяне на месечна 

наемна цена и конкурсни условия за Поземлен имот с идентификатор 

36751.501.269 по КК на с. Керека, с площ 54 м2, заедно с построената в 

него сграда с идентификатор 36751.501.269.1, с площ 54 м2 , с 

предназначение „Постройка на допълващо застрояване“ (вх.№07-00-

104/25.09.2024г) /Казан в с. Керека/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, 

предложението е свързано с необходимостта от уреждане на начина за 

стопанисване и управление на Казана в с. Керека, който представлява частна 

общинска собственост, а именно поземлен имот с идентификатор 

36751.501.269 по картата на с. Керека. Сградата е с площ 54 кв.м. 

Във връзка с гореизложеното Общинска администрация възложила изготвяне 

на пазарна оценка за установяване на наемна цена за имота, която е размер на 

75 лева на месец. Както и предлагаме условия за провеждане на конкурс, 

публично оповестен. Условията са Казанът да бъде отдаден за срок на договора 

10 години, под наем, имотът да се използва като специализиран малък обект за 

дестилиране (казан), в срок един месец от сключване на договора за наем, 

обектът да бъде регистриран от наемателя по реда на Закона за акцизите и 

данъчните складове, в обекта да се произвежда етилов алкохол за собствено 

производство, за нуждите на физически лица до 30 литра. 

Във връзка с гореизложеното предлагаме на Общински съвет – Дряново да 

допълни Програмата за управление и разпореждане с имоти, общинска 

собственост с горепосочения имот, да даде съгласие за откриване на процедура 

за провеждане на конкурс при изброените по-горе условия и да определи 

началната конкурсна наемна цена за обекта. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! От името на всички постоянни комисии моля 

да докладва инж. Светослав Минчев. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии подкрепят направеното предложение с направеното предложение за 

промяна в размера на началната конкурсна цена. Комисиите предлагат на 

Общински съвет – Дряново да определи начална конкурсна наемна цена в 

размер на петдесет лева без ДДС. 

/Становище: ПК „ФИПКОП”, ПК „УТСГВСЕ”, ПК „ОбАОбРС“, ПК „ОКБИД“ и ПК 

„МДСТ” подкрепят материала с направеното предложение за промяна в размера 

на началната конкурсна цена. Комисиите предлагат на Общински съвет – 
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Дряново да определи начална конкурсна наемна цена в размер на 50 

/петдесет/ лева без ДДС./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Нещо да добавите? /Няма заявки за искане на 

думата/ Преминаваме в режим на гласуване. 
Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №245 

1. На основание чл.21 ал.1 т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 год. (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново), като в раздел III. „Имоти и терени предвидени за провеждане на 

процедури за отдаване под наем и/или концесия през 2024 година“ добавя към 

т.1 „Общински помещения за отдаване под наем през 2024“ нов пункт: 

„Поземлен имот с идентификатор 36751.501.269 по КК на с. Керека с площ 54 

м2, заедно с построената в него сграда с идентификатор 36751.501.269.1, с 

площ 54 м2, с предназначение „Постройка на допълващо застрояване“. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.14 ал.1 и ал.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.27 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

за откриване на процедура по отдаване под наем на Поземлен имот с 

идентификатор 36751.501.269 по КК на с. Керека с площ 54 м2, заедно с 

построената в него сграда с идентификатор 36751.501.269.1, с площ 54 м2, с 

предназначение „Постройка на допълващо застрояване“. 

3. Имотът по т.1 да бъде отдаден под наем, чрез провеждането на 

публично оповестен конкурс, при следните конкурсни условия: 

- Срок на договора 10 години. 

- Имотът да се използва като специализиран малък обект за дестилиране 

(казан) по смисъла на чл.4 т.8 от Закона за акцизите и данъчните складове. 
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- В срок един месец от сключване на договора за наем, обектът да бъде 

регистриран от наемателя по реда на Закона за акцизите и данъчните 

складове. 

- В обекта да се произвежда етилов алкохол (ракия) от грозде и плодове - 

собствено производство на физически лица, за тяхно лично и семейно 

потребление, до 30 литра етилов алкохол (ракия) годишно на семейство; 

- Дейността по дестилацията да бъде съобразена с действащото 

законодателство. 

4. Определя начална конкурсна наемна цена за провеждането на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем на имот, частна общинска 

собственост, представляващ: Поземлен имот с идентификатор 36751.501.269 

по КК на с. Керека, с площ 54 м2, заедно с построената в него сграда с 

идентификатор 36751.501.269.1, с площ 54 м2, с предназначение „Постройка 

на допълващо застрояване“ в размер на 50,00 лв / месец (петдесет лева на  

месец) без ДДС. 

5. Възлага на Кмета на Община Дряново да открие и проведе процедура 

по провеждане на публично оповестен конкурс, съгласно разпоредбите на 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, включително да определи условията за провеждане и избор на 

наемател. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА 

Предварително съгласие за разделяне на ПИ с идентификатор 

14458.1.141 и на ПИ с идентификатор 14458.154.3 по КККР на с. 

Ганчовец, общ. Дряново. (вх.№07-00-103/25.09.2024г) /Във връзка с 

осигуряване на транспортен достъп до Подстанция „Дряново“/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Тази и следващите пет точки ще докладва г-н Христов. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, става 

въпрос за Подстанцията на Дряново. Към момента тя е без уреден транспортен 

достъп, както виждате на схемата, и е ……… в поземлен имот 141. С настоящото 

предложение се разделя имот 141 на два отделни имота, като имотът под номер 

……… е всъщност съществуващия път, по който към момента се осъществява 

достъпа. Също така се разделя имот 154.3, за да може да има достатъчен 

………… 

Тодор Георгиев – Благодаря! Достатъчно го коментирахме в постоянните 

комисии. Моля инж. Светослав Минчев да докладва от името на всички 

постоянни комисии. 

инж. Светослав Минчев – Всички постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси по тази точка? /няма/ 

Преминаваме в режим на гласуване. Поименно е гласуването в 24-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 
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3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова - 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №246 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново дава предварително 

съгласие за разделяне на ПИ с идентификатор 14458.1.141 по КККР на с. 

Ганчовец, общ. Дряново на: 

- ПИ с проектен идентификатор 14458.1.337 по КККР на с. Ганчовец, 

общ. Дряново с НТП - „Гори и храсти в земеделска земя“; 

- ПИ с проектен идентификатор 14458.1.338 по КККР на с. Ганчовец, 

общ. Дряново с НТП - „Гори и храсти в земеделска земя“; 

- ПИ с проектен идентификатор 14458.1.339 по КККР на с. Ганчовец, 

общ. Дряново с НТП - „За местен път“; 

- ПИ с проектен идентификатор 14458.1.340 по КККР на с. Ганчовец, 

общ. Дряново с НТП - „Гори и храсти в земеделска земя“; 

- ПИ с проектен идентификатор 14458.1.341 по КККР на с. Ганчовец, 

общ. Дряново с НТП - „Гори и храсти в земеделска земя“; 

- ПИ с проектен идентификатор 14458.1.342 по КККР на с. Ганчовец, 

общ. Дряново с НТП - „Гори и храсти в земеделска земя“. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново дава предварително 

съгласие за разделяне на ПИ с идентификатор 14458.154.3 по КККР на с. 

Ганчовец, общ. Дряново на: 

- ПИ с проектен идентификатор 14458.154.318 по КККР на с. Ганчовец, 

общ. Дряново с НТП - „За водностопанско, хидромелиоративно съоръжение“; 

- ПИ с проектен идентификатор 14458.154.319 по КККР на с. Ганчовец, 

общ. Дряново с НТП - „За местен път“. 

3. Настоящото предварително съгласие важи само за ПИ с 

идентификатор 14458.1.141 и за ПИ с идентификатор 14458.154.3 по КККР на 

с. Ганчовец, общ. Дряново. 
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ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЕТА 

Одобряване на проект за частично изменение на подробен устройствен 

план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ I от кв.27а по 

регулационния план на гр. Дряново, общ. Дряново (вх.№3-38-24-

6/16.09.2024г) /Във вр. с Решение №140 от 30.04.2024г на ОбС-

Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с процедура по одобряване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация за квартал 27а и поради факта, 

че предложението разделя квартала на три нови строителни квартала е 

необходимо проектът да се одобри с ваше решение с графичната част на 

предложението. Ако си спомняте ………………… 

Тодор Георгиев – Благодаря! Отново от името на двете постоянни комисии, 

инж. Светослав Минчев да докладва. 

инж. Светослав Минчев – Двете постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тази точка? /няма/ Отново поименно е 

гласуването, за протокола. В 25-та точка преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №247 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.129 ал.1 от Закона за 

устройство на територията, във връзка с Протокол №3/02.09.2024г на ОЕСУТ 

при Община Дряново и във връзка с Решение №140 по Протокол 

№9/30.04.2024г на ОбС-Дряново и въз основа на заявление с вх.№3-38-

24/29.05.2024г от Община Дряново, Общински съвет - Дряново одобрява 
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проект за ЧИ на ПУП-ПР за УПИ I от кв.27а по регулационния план на гр. 

Дряново, общ. Дряново. 

С проектът за ЧИ на ПУП-ПР се образува нова улица с нова о.т.228а, 

разположена северно от о.т.228 и нова о.т.228б, разположена северозападно 

от о.т.231. Строителният квартал, образуван северно от новообразуваната 

улица е с номер 271. Образува се нов УПИ I от кв.271 с отреждане - „За 

озеленяване“. 

Образува се нова улица с нови: 

- о.т.231а - разположена западно от о.т.231; 

- о.т.231б; 

- о.т.231в; 

- о.т.231г - разположена между о.т.242 и о.т.232. 

Заличава се кв.27а по регулационния план на гр. Дряново. Образуват се 

нов строителен квартал 272 - северозападно от новообразуваната улица, и нов 

строителен квартал 273 - югоизточно от новообразуваната улица. Образуват се 

нов УПИ I от кв.272 с отреждане - „За паркинг“ и нов УПИ I от кв.273 с 

отреждане - „За озеленяване и паркинг“. Запазва се УПИ II от кв.27а, като 

същият става УПИ II от кв.272 по регулационния план гр. Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да изпрати настоящото решение 

за обнародване в „Държавен вестник“ в 7-дневен срок от получаването му в 

Общинска администрация - гр. Дряново. 

III. На основание чл.215 ал.4 от ЗУТ решението подлежи на обжалване 

в 30-дневен срок от обнародването в „Държавен вестник“ чрез Община 

Дряново пред Габровския административен съд. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

подземно водопроводно отклонение за захранване на УПИ II от кв. 4 по 

плана на с. Керека, общ. Дряново (вх.№3-04-29-1/24.09.2024г) /Във 

вр. със заявление на „ВИКРА БИЛД“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието на заявителя да се присъедини към водопроводната мрежа 

е изготвено предложение за частично изменение на подробен устройствен план 

– план-схема за водоснабдяване. Поради фактът, че се засяга имот публична 

общинска собственост, а именно улица с описаните осови точки, е необходимо 

вашето съгласие за допускане изработване на проекта. 

Тодор Георгиев – Благодаря! От името на двете постоянни комисии, инж. 

Светослав Минчев да докладва в 26-та точка. 

инж. Светослав Минчев – Двете постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, въпроси? /няма/ Преминаваме в 

режим на гласуване в 26-та точка. Поименно е гласуването. 

Поименно гласуване: 



Протокол №14 на Общински съвет – Дряново от 30.09.2024г. 

Стр. 52 от 57 

 

 

 

 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №248 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.2 т.8 от 

Закона за устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на подземно 

водопроводно отклонение за захранване на УПИ II от кв.4 по плана на с. 

Керека, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП - план-схема за 

трасе на подземно водопроводно отклонение за захранване на УПИ II от кв.4 по 

плана на с. Керека, общ. Дряново. 

Проектът за ЧИ на ПУП - план-схема да се изработи при следните 

условия: 

- Проектирането да се извърши от технически правоспособно лице съгласно 

чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

- Проектът за ЧИ на ПУП - план-схема да се съгласува с водоснабдителното, 

електроразпределителното и телекомуникационното дружества, опериращи на 

територията на общ. Дряново. 

- Към ЧИ на ПУП - план-схема да се приложи регистър на засегнатите от 

трасето имоти с информация за дължина на трасето и площ на сервитут. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И СЕДМА 

Искане за допускане изработване на проект на частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на 

ПУП-ПРЗ) за УПИ I-448 от кв.64 по плана на с. Маноя, общ. Дряново 

(вх.№3-04-30/25.09.2024г) /Във вр. с искане на „Керека Холидей“ 

ООД/ 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието на собственика на въпросния имот да го раздели на две 

части и в същото време да промени регулационните линии, като така ще ги 

постави по съществуващите имотни граници, е изготвено настоящото 

предложение за план ПУП - план за регулация и план за застрояване. Поради 

фактът, че се засяга публична общинска собственост, а именно улица с осовите 

точки, които са описани, е необходимо вашето съгласие за допускане 

изработване на ПУП. 

Тодор Георгиев – Благодаря! От името на всички постоянни комисии, 

ФИПКОП е водеща, докладва г-жа Преслава Йонкова. 

Преслава Йонкова – Петте постоянни комисии заседаваха съвместно и приеха 

направеното предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси в 27-ма точка? Не 

виждам такива. Поименно е гласуването. Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №249 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.134 ал.1 т.1 от Закона за 

устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява техническото задание по чл.125 от ЗУТ, съставено от 

възложителя, за частично изменение на подробен устройствен план - план за 

регулация и застрояване (ЧИ на ПУП-ПРЗ) за УПИ I-448 от кв.64 по плана на с. 

Маноя, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПРЗ за УПИ I-448 от 

кв.64 по плана на с. Маноя, общ. Дряново. 
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Проектът за ЧИ на ПУП-ПРЗ да се изработи при следните условия: 

• ЧИ на ПУП-ПРЗ да се изработи от технически правоспособни лица съгласно 

чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

• ЧИ на ПУП-ПРЗ да се съгласува с електроразпределителното и 

водоснабдителното дружества, опериращи на територията на Община Дряново. 

• Да се спазят разпоредбите на НАРЕДБА №8 от 14.06.2001г за обема и 

съдържанието на устройствените планове и графичните части да се изготвят 

съобразно приложенията на същата. 

• Да се изготви скица-проект въз основа на предложените промени и да се 

входира в АГКК - гр. Габрово. 

• Източната ограничителна линия на застрояване на новообразувания УПИ IV 

от кв.64 по плана на с. Маноя, общ. Дряново да се отдръпне на З м от външната 

регулационна линия. 

• Да се представят документи, удостоверяващи законността на 

съществуващите и запазващи се сгради в новообразуваните урегулирани 

поземлени имоти. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ОСМА 

Допускане изработване на проект за частично изменение на подробен 

устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ V-173 от 

кв.30 по регулационния план на с. Скалско, общ. Дряново (вх.№3-04-

32/25.09.2024г) /Във вр. с искане на „ПИ ДИ АР СЪРВИС“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието на заявителя за промени в регулационния план с цел 

поставяне на регулационните линии по съществуващите имотни граници за 

собствения си имот е изготвено настоящото предложение за промяна на 

регулационния план на селото. Поради фактът, че се засяга отново улица е 

необходимо вашето съгласие. 

Тодор Георгиев – От името на всички постоянни комисии, ФИПКОП е водеща, 

докладва уважаемата Преслава Йонкова – секретар на комисията. 

Преслава Йонкова – Петте постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Много благодаря! Колеги, имате ли въпроси по тази точка? 

/няма/ Преминаваме в режим на гласуване. Поименно е гласуването. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Отс. 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 
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6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №250 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.2 във 

връзка с чл.134 ал.1 т.1 и във връзка с чл.124а ал. 1 от Закона за устройство 

на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ V-173 

от кв.30 по регулационния план на с. Скалско, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПР за УПИ V-173 от 

кв.30 по регулационния план на с. Скалско, общ. Дряново. 

Проектът за ЧИ на ПУП-ПР да се изработи при следните условия: 

• ЧИ на ПУП-ПР да се изработи от технически правоспособни лица съгласно 

чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

• Да се входира в Общинска администрация - Дряново скица-проект с 

изменение на кадастралния план въз основа на предложението за ЧИ на ПУП-

ПР като се дадат нови поредни номера на новообразуваните ПИ. 

• Да се заличи УПИ V-173 от кв.30 и да се даде нов пореден номер на 

новообразувания УПИ от кв.30 по плана на с. Скалско, общ. Дряново. 

• Да се уеднакви номера на новообразуваният УПИ от кв.30 по плана с. 

Скалско с този на новообразувания поземления имот на с. Скалско, общ. 

Дряново. 

• Да се уредят придаваемите части от новообразувания УПИ от кв.30 към 

улица по плана на с. Скалско, общ. Дряново. 

• Да се спази чл.65 ал.5 от НАРЕДБА №8 от 14.06.2001г за обема и 

съдържанието на устройствените планове. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА 

Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за ПИ с 

идентификатор 23947.35.200 по КККР на гр. Дряново (вх.№3-04-31-

1/30.09.2024г) /Във вр. с искане от „ФЕНИКС 7ДК“ ЕООД/ 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

/Предходното решение на ОбС-Дряново е Решение №807 от 28.04.2023г: 

ОТНОСНО: 17. Искане за допускане изработване на проект за частично 

изменение на подробен устройствен план - план за регулация и застрояване 

(ЧИ на ПУП-ПРЗ) за ПИ 23947.35.20 в м. „Матея“, гр. Дряново, общ. Дряново 

(вх.№ОБА3-04-7/18.04.2023г) /Във вр.с искане на „Феникс 7ДК“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

РЕШЕНИЕ №807 от ПРОТОКОЛ №77 от 28.04.2023 год. 

I. Ha основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.134 ал.1 т.1 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява техническо задание по чл.125 ал.2 от ЗУТ за изработване на ЧИ 

на ПУП-ПРЗ, съставено от възложителя. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПРЗ за ПИ 23947.35.20 в 

м. „Матея“, гр. Дряново, общ. Дряново. 

С предложението за ЧИ на ПУП-ПР се урегулира ПИ 23947.35.20, като 

регулационните линии се поставят по имотните граници. Осигурява се достъп 

чрез образуване на улица върху ПИ 23947.35.199 - имот публична общинска 

собственост с НТП: „За селскостопански, горски, ведомствен път“. 

Новообразуваният УПИ I от кв.35 на м. „Матея“, гр. Дряново е с отреждане - „За 

фотоволтаична електроцентрала“. 

С предложението за ЧИ на ПУП-ПЗ за ПИ 23947.35.20 се предвижда промяна на 

градоустройствената основа съгласно предвижданията на ОУПО Дряново, като 

се променя предназначението на територията от Земеделска с НТП: „Пасище“ в 

„Пп“ (Предимно производствена устройствена зона), при спазване на 

необходимите изискуеми законови отстояния от границите на имота. Спазват се 

нормативно изискуемите показатели на зона „Пп“, а именно: 

П застр.80 %; К инт. 1,5; П озел. 20%; е 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите действия 

по ЗУТ./ 

Тодор Георгиев – Докладва  инж. Христов. Заповядайте! 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието на заявителя за инвестиция във фотоволтаична 

електроцентрала е изготвено настоящото предложение. Както беше казано, 

веднъж вече е дадено съгласие от ваша страна за имотът, който е 35.20, но 

поради фактът, че към момента този имот е разделен на два имота – точка 200 

и точка 201 е необходимо да се даде наново съгласие за въпросния имот точка 

200, съобразно предвижданията на ОУПО. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Само да припомня коректно, че ……………… 

Колеги, имате ли въпроси по тази точка? Йонкова? 

Преслава Йонкова – Няма. 

Тодор Георгиев – По компетенция Вие имате високо ниво. 

Преслава Йонкова – Благодаря за признанието, но нямам въпроси. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Тогава преминаваме в режим на гласуване. 

Обикновено мнозинство. Които са съгласни с така направеното предложение от 

кмета Трифон Панчев, моля да гласуват: ЗА – дванадесет. Против – няма. 

Въздържал се – няма. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №251 

I. На основание чл.21 ал.1 т.11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.124а ал.1 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за ПУП-ПРЗ за ПИ с идентификатор 

23947.35.200, образуван от ПИ с идентификатор 23947.35.20 по КККР на гр. 

Дряново. 

2. Разрешава изработване на ПУП-ПРЗ за ПИ с идентификатор 

23947.35.200, образуван от ПИ с идентификатор 23947.35.20 по КККР на гр. 

Дряново. 

Проектът на ПУП-ПРЗ да се изработи при следните условия: 

• Проектът за ПУП-ПРЗ да се изработи от технически правоспособни лица 

съгласно чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

• ПУП-ПРЗ да се съгласува с електроразпределителното и водоснабдителното 

дружества, опериращи на територията на Община Дряново. 

• Да се изготви скица-проект с исканите промени по кадастралната карта и да 

се входира в АГКК. 

• Да се спази чл.65 ал.6 т.4 от НАРЕДБА №8 от 14.06.2001г за обема и 

съдържанието на устройствените планове. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

Заседанието беше закрито от председателя на ОбС Тодор Георгиев в 15 25 часа. 

 

 

 

………………… 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ 

Председател на Общински съвет – Дряново 

 

 

 

 

…………………     ………………… 

СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ    ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател     Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo    на Общински съвет – Дряновo 

 

 

 

 

 

………………… 

НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА 

Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo 

 

 

 

Водил протокола: 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


